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Dobřany mají mistryni republiky 
v požárním sportu 25

Dívčí skautský oddíl Bílá stopa 
slaví 55 let 8

Červnové deště vytvořily na louce jezero
Foto: Jakub Urbanec
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Kulturní kalendář

	do 31. 7. | Dobřanská galerie
	 Petr	a	Vláďa	Kleisnerovi	
 – autorská výstava fotografií
	do 30. 8. | kostel sv. Víta
	 Výstava	prací	žáků	výtvarného	oboru		
 ZUŠ
	do 26. 9. | kostel sv. Víta
	 Dana	Živorová – výstava obrazů
	13. 7. | u fotbalového hřiště
	 ZooNA	FEST
	20. 7. | 8:00–11:00 | náměstí T. G. M.
	 Sousedský	bleší	trh
	30. 7. – 3. 8.| náměstí T. G. M.
	 Letní	kino

	6.–10. 8. | náměstí T. G. M.
	 Letní	kino
	3. 8. | Šlovický vrch
	 Bike	Festival
	10. 8. – 18. 10. | Dobřanská galerie
	 Písmo – výstava
	10. 8. | 14:30 | u restaurace Káčko 68
	 9.	Dobřanský	FESTovní	zpívání
	31. 8. | 10:00–14:00 | Šlovický vrch
	 Den	otevřených	závor

	1. 9. | 14:00 | náměstí T. G. M.
	 Pohádkové	náměstí
	2. 9. | 10:00–15:00 | biotop Kotynka
	 První	zvonění	– Olympijské hry
	14. 9. | start 9:00–11:00 | náměstí T. G. M.
	 Pohádkový	les
	14. 9. | 9:30 | u skautské klubovny
	 Lívancový	běh
	14. 9. | náměstí T. G. M.
	 Radbuza	fest
	14. 9. | start 16:30–18:00 | dvůr ZUŠ
	 Budulínkova	stezka

Více v kulturním kalendáři na www.dobrany.cz.

ČERVENEC

SRPEN

Co se děje na letišti
Ve středu 26. 6. se v na Ministerstvu obrany konala schůzka relevantních obcí ve věci areálu 

letiště. Závěry jsou:
1) Vypadá to, že letecký provoz se na letišti Dobřany-Líně udrží i po 11. 7.;
2)  Ministerstvo slíbilo, že bude spolu s námi bránit výstavbě průmyslu, který nám kraj v okolí 

dráhy bohužel odmítl zrušit, což se týká i zabránění tomu, aby stále ještě zastavitelné plochy 
nikdo nevyužil k velkým solárním elektrárnám;

3)  Pro Dobřany je velkou úlevou, že se nebude stavět jižní sjezd z dálnice, takže přes nás stejně 
jako dosud nepovede na letiště žádný významný dopravní tok, na druhou stranu solidárně 
podpoříme v dalších jednáních severní obce tak, aby i jim dopravní napojení neškodilo;

4)  Do roku 2028 nemá MO nic proti tomu, že jim pozemky budeme jen pronajímat, získat je 
nepotřebují dříve, protože až za 4 roky budou mít hotovou studii toho, co tam vlastně budou 
chtít budovat a kolik pozemků budou potřebovat.

Díky našemu městu se dráha letiště nezkrátila na pouhých 700 metrů.

Na obrázku níže vidíte možné varianty toho, jak by se mohlo létat i po 11. 7., kdy má skončit 
stávající nájemce. Pokud by stát využíval jen své pozemky, zkrátila by se dráha opravdu výrazně. 
Jelikož piloti byli dobří partneři v době gigafactory, jsme zavázáni jim oplácet stejně. Proto Dob-
řany odložily na základě shody napříč celým zastupitelstvem řešení nejasných vztahů se státem 
na později a uzavřely pohotově smlouvy nutné pro udržení letecké licence. Nová Ves je ve slo-
žitější situaci, protože své daleko větší rozpory se státem řeší v rámci letitého soudního sporu, 
a nemá tedy volné ruce.

Legenda k obrázku: Modře s červenými kolečky jsou pozemky Dobřan, červeně s bílými Nové Vsi.
Čáry: Červená – dráha bez souhlasu všech obcí
 Oranžová – dráha s využitím pozemků Dobřan
 Zelená – dráha s využitím pozemků Dobřan a Nové Vsi

Martin Sobotka, starosta

Veřejná projednání
Tři veřejná projednání k různým projektům se konala v měsíci červnu. V Novákově ulici bylo 
hlavním tématem opatření proti přívalové vodě z Hujábu a kromě představitelů města se setkání 
účastnili také zástupci ze strany stavitele řadových domů. Obyvatelé byli seznámeni se situací, 
plánovanými kroky a rozpracovanými projekty. Další setkání zde proběhne na konci měsíce září. 
Ve sportovním areálu pod nádražím se jednalo se sousedy ze Sokolovské ulice o záměru výstavby 
věže pro požární sport s lezeckou stěnou a v Nádražní ulici se diskutovalo o rekonstrukci a roz-
šíření skateparku. Děkujeme za konstruktivní věcné jednání všem, kteří se zapojili do těchto 
veřejných diskuzí.

Michal Trdlička, místostarosta

ZÁŘÍ

Průlom v pozemcích 
pro druhý 
supermarket
Po důkladných jednáních jsme nalezli shodu 
se soukromým vlastníkem pozemků potřeb-
ných pro vybudování zóny nad areálem firmy 
PEBAL. Vyhráno ale není, nyní je potřeba ještě 
získat od státu pozemky, které jsou nutné pro 
vybudování dopravního napojení. Máme teď 
alespoň jistotu, že budeme napojovat lokalitu, 
ve které nás ostatní vlastníci budou muset re-
spektovat.

Martin Sobotka, starosta
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(sob) Střecha vodárny nám nově pomůže s tím, aby vodu pro občany neprodražovaly zbytečné plat-
by za elektřinu. Škoda jen, že se při projektování fotovoltaiky přišlo i na špatný stav střechy a její 
oprava vše zdržela a prodražila.

(jar) Město Dobřany disponuje krom více než 
pět desítek statických i několika mobilními 
kamerami, které využívá k monitorování míst 
se zvýšeným rizikem nevhodného chování 
spoluobčanů. Tato místa jsou vytipovávána 
a schválena bezpečností komisí města a v pří-
padě zjištění přestupků jsou i záznamy z těch-
to kamer využity k získání informací. Koncem 
června byla jedna z nich umístěna ve vnitrob-
loku v „hornickém“ sídlišti.

Výsledky místního referenda
Místní referendum se na území města Dobřany a jeho částí, obcí Šlovice a Vodní Újezd, konalo 

současně s volbami do Evropského parlamentu ve dnech 7. a 8. června 2024 k těmto otázkám:
1. Souhlasíte s tím, aby město Dobřany pořádalo novoroční ohňostroj?
2.  Souhlasíte se zákazem celoplošného používání zábavné pyrotechniky na území města Dob-

řany a části obce Šlovice a Vodní Újezd s výjimkou 1. 1. a 31. 12.?
Místní referendum je platné, pokud se hlasování zúčastní alespoň 35 % oprávněných osob za-

psaných v seznamech oprávněných osob. Závazné je pak, hlasovala-li pro ně nadpoloviční většina 
oprávněných osob, které se místního referenda zúčastnily, a alespoň 25 % oprávněných osob 
zapsaných v seznamech oprávněných osob. 

Jak ukazují níže uvedené výsledky, nebyly tyto limity dosaženy a místní komise konstatovala, 
že referendum	není	platné	a	není	závazné.

Iveta Zajíčková, tajemnice MěÚ Dobřany

Digitalizace 
stavebního řízení – 
jsme připraveni???

Dne 1. 7. 2024 nabývá účinnosti nový sta-
vební zákon, který zavádí digitalizaci staveb-
ních řízení. 

Samotná digitalizace je jistě správným 
krokem ke zlepšení výkonu přenesené pů-
sobnosti, pokud je vše řádně připraveno a vy-
zkoušeno. Bohužel se potýkáme s problémy 
a nedostatky ve funkčnosti systému, ve kte-
rém mají úředníci stavebních odborů praco-
vat. Ministerstvo pro místní rozvoj pro úřed-
níky nepřipravilo řádné podmínky. 

To, že ke konci června nemáme od státu 
výpočetní techniku, je jen maličkost. Velkým 
problémem je, že zkušební systém byl dán 
úředníkům k dispozici pozdě, často nefun-
guje a často se mění. Školení pro úředníky 
jsou nedostatečná, chybí odpovědi na důleži-
té otázky, přesně dané postupy a metodické 
podklady.

Naše úředníky Stavebního odboru tak čeká 
velice náročné období, kdy se budou snažit 
co nejlépe zvládnout všechna úskalí, která 
zavedení digitalizace řízení přináší. Prosíme  
účastníky stavebních řízení o shovívavost 
a trpělivost.

Iveta Zajíčková, tajemnice MěÚ Dobřany

Poznámka: Článek byl napsán 26. června.

 Počet	 %
Celkový počet oprávněných osob zapsaných v seznamu 
oprávněných osob 4.851 100
Celkový počet oprávněných osob, kterým byly vydány 
hlasovací lístky a úřední obálky 1.251 25,79
Celkový počet odevzdaných úředních obálek     1.241 25,58
Celkový počet platných hlasů    1.241 25.58
Celkový počet platných hlasů pro odpověď na otázku č. 1     1.202 24,78
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 1      ANO 687 14,16
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 1      NE 506 10,43
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 1      ZDRŽEL SE 9 0,19
Celkový počet platných hlasů pro odpověď na otázku č. 2     1.191 24,55
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 2      ANO 812 16,74
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 2      NE 366 7,54
Celkový počet hlasů pro odpověď na otázku č. 2      ZDRŽEL SE 13 0,27
Celkový počet oprávněných osob, které neoznačily křížkem 
žádnou odpověď na otázky a zdržely se tak hlasování 22 0,45
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Dobřany mají nový Manuál předzahrádek 
domů

Máte před svým domem nevyužitou plochu, která patří městu, a vy byste ji rádi zkrášlili a vyu-
žívali? Ceníme si všech, kterým není jedno, jak naše okolí vypadá, a mají chuť pomoci nám v tom, 
aby se v Dobřanech hezky žilo. Jsme rádi, že stále více obyvatel našeho města se na nás obrací 
s tím, že chtějí pečovat o kousek veřejné zeleně za svým plotem. Často ale nevědí, co si mohou 
dovolit, jestli na pozemku existují nějaká omezení ve formě inženýrských sítí a jestli si mohou 
svoji nově vybudovanou předzahrádku nějakým způsobem ochránit.  

 Město Dobřany vydalo Manuál předzahrádek domů, který by vám měl napomoci v realizaci 
vašeho záměru. Dozvíte se v něm, jakým způsobem si můžete vyhlédnutou část pozemku zapůj-
čit, jak ji můžete využívat a ochránit proti poničení i jak se o ni starat. Je určen i pro ty, kteří se 
již o svůj kousek zeleně starají – ti najdou v manuálu inspiraci pro to, co všechno je možné na 
předzahrádce vybudovat, a je zde i návod, jak svoji předzahrádku legalizovat a ochránit, aby ne-
docházelo ke střetům s pejskaři nebo pracovníky údržby města. 

Manuál je určen pro individuální majitele domů i pro SVJ, protože i před svým bytovým do-
mem si můžete po dohodě s ostatními vybudovat zelený koutek, který bude určen pouze pro 
obyvatele vašeho domu. 

Zároveň stále běží program sousedských výsadeb, kdy město přispívá na sazenici dřeviny, kte-
rou si po domluvě na vhodném místě vysadíte a o kterou se staráte. Manuál je pak určen pro ty, 
kteří mají nápad s požadavkem na více prostoru a kteří chtějí mít větší svobodu v tom, co chtějí 
na zapůjčeném kousku vybudovat.

Celý manuál najdete na www.dobrany.cz/mesto-dobrany/dokumenty/
Lucie Burianová, městská zahradnice

Praktická ukázka budoucí podoby Plzeňské ulice ještě bez finální asfaltové vrstvy naznačuje, 
že na konci roku tato důležitá komunikace opravdu prokoukne. Děkujeme Plzeňskému kraji, že 
našel prostředky na obnovu tohoto svého majetku, rádi jsme se připojili ke svému dílu stavby, 
kterým jsou převážně chodníky a vodohospodářské sítě.

Martin Sobotka, starosta

Praktický kurz naučí, 
jak podnikat 
bezpečně 
a s minimem rizik

Jak získat klíč k úspěšnému podnikání? 
Město Dobřany ve spolupráci s projektem 
Podnikni to! nabídne na podzim svým ob-
čanům kurz, který jim pomůže změnit jejich 
podnikatelskou vizi na realitu. Naučí se najít 
podnikatelské příležitosti a postupně je trans-
formovat do úspěšných a ziskových projektů. 
Bez ohledu na to, zda teprve začínají, mají ná-
pad v hlavě, nebo chtějí zdokonalit své pod-
nikání, prakticky prověřené techniky a know-
-how, jim umožní dosáhnout svých cílů.

Podnikat se dá i s minimem začátečnických 
chyb a rizik. To je příslib kurzu Podnikni to! 
připravený pro všechny, kteří se rozhodnou 
zapojit do cyklu pěti na sebe navazujících se-
tkání. Ta budou probíhat jednou týdně v pro-
storách Městského kulturního střediska.

Podnikatel z praxe v roli lektora předá 
účastníkům osvědčené postupy, jak dát vlast-
nímu projektu hlavu a patu a vytvořit pevné 
základy. Program zahrnuje i maximum in-
formací o tom, jak oslovit a získat zákazníky, 
jak budovat nápad postupně od minimálního 
produktu a jak si všechno pečlivě a kvalitně 
propočítat.

Nezáleží na tom, jestli je vaším snem mít 
malou lokální firmu, přivydělat si vlastním 
projektem při zaměstnání, nebo vybudovat 
firmu mezinárodní. Na konci kurzu budete 
mít smysluplný projekt a hlavně praktický 
plán, jak vše úspěšně rozjet.

Kurz je vhodný pro ty, kteří jsou zaměstna-
ní, na rodičovské dovolené i pro studenty. Zá-
kladním předpokladem je podnikavé myšlení 
a chuť rozvíjet vlastní projekt.

Podrobnosti naleznete na www.podniknito.
cz a předběžný zájem je možné projevit zaslá-
ním mailu na adresu umnerova@dobrany.cz.

Nastartuj vlastní

podnikání v Dobřanech!

Povodně a záplavy - děkujeme, hasiči
Velice silné deště ohrozily v Dobřanech řadu nemovitostí a jen s přispěním obou našich (dob-
řanské a šlovické) i přespolních jednotek se povedlo zabránit vážným následkům. Opakování 
pochvaly je matkou vděčnosti, děkujeme vám, že se držíte svého hesla „bližnímu ku pomoci“!

Martin Sobotka, starosta
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Poděkování
Na začátku června opět postihly naše město 
záplavy, při kterých se nám hodila každá na-
bídnutá pomoc. Děkujeme firmě BP Brůha, 
s.r.o., za promptní dodávku písku a panu Mál-
kovi za zapůjčení techniky. 

Michal Pokorný, vedoucí Technických služeb

(red) Od začátku června zdobí centrum města rozmanitá květinová výzdoba a pobyt na náměstí 
nově zpříjemňuje i věc ve městech zatím zřídka vídaná - mlhoviště, které je navíc doplněno pítkem.

Dětské skupiny v Dobřanech
Město Dobřany připravuje rozšíření kapacit pro předškolní vzdělávání, jedná se o dva projekty 
na budování dětských skupin. Prvním je novostavba objektu pro dětské skupiny ve Šlovicích, 
která je před zahájením výstavby. Druhým projektem je rekonstrukce nově vykoupeného domu 
č. p. 146 na náměstí T.G.M. V přízemí a v prvním patře bude zázemí pro dětskou skupinu v počtu 
22 dětí, které budou mít k dispozici i zahrádku ve vnitrobloku domu. V podkroví pak vzniknou 
tři nové byty. Pokud vše půjde podle plánu, rekonstrukce začne v příštím roce. U obou projektů je 
snaha o finanční podporu z dotační výzvy NPO na budování kapacit dětských skupin.

Michal Trdlička, místostarosta

PŘÍRODNÍ KOUPACÍ BIOTOP 
KOTYNKA
Provozní doba:
1. 6. – 28. 7. po–ne  10:00–21:00
29. 7. – 18. 8. po–ne  10:00–20:00
19. 8. – 1. 9. po–ne  10:00–19:00

Ceny vstupného:
 celodenní základní 100 Kč
 snížené po 16. hodině 50 Kč
 snížené po 18. hodině 20 Kč
  celodenní pro děti 7–15 let, studenty, 

důchodce a držitele průkazu ZTP a ZTPP
50 Kč

 snížené po 18. hodině 20 Kč
 celodenní pro děti do 6 let (v doprovodu  
 dospělé osoby)  vstup zdarma

Parkování:
 parkoviště v ulici Ústavní (kolmé stání)
 50 Kč/den (platba u pokladny)
 parkoviště u BIOTOPU (zabezpečené 
 závorou)
 70 Kč/den (platba u pokladny)

Další informace najdete na facebookové stránce 
Kotynka Dobřany a www.dobrany.cz.
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K termínu svátku sv. Víta u nás neodmyslitelně patří také pouťové 
atrakce a hudební program s předáváním ocenění významným obyva-
telům města na dobřanském náměstí. Již několik let jsou tato dvě místa 
propojena jednou ulicí s pouťovými stánky. Letos po vydatných deštích 
z přelomu května a června jsme byli nuceni udělat změnu. Podmáčený 
„žabák“ neumožnil vjezd techniky zemědělce, natož těžkých vozidel s 
atrakcemi, a možnosti tak byly dvě – pouť zrušit, nebo najít náhradní 
prostor... Ještě jednou děkujeme nájemníkům bytů v blízkosti bývalého 

vojenského cvičiště a seřadiště za shovívavost při provozu poutě na ná-
hradním prostranství, vzdáleném kilometr od centra.

V odpoledních a večerních hodinách se na náměstí představily ka-
pely ABBAcz, The Papper Jack a IFA Rock a bylo předáno pět ocenění. 
Další poděkování za vynikající reprezentování města v oblasti umění 
byla předána o pár dnů později na koncertě orchestru Macarát a kapely 
Bachule v jízdárně, kterou v nadcházejících měsících čeká rekonstrukce 
a přestavba na Kulturní a kreativní centrum Wolfram.

Šárka Bardounová převzala poděkování za reprezentaci města a Zá-
kladní školy Dobřany na sportovních a vědomostních soutěžích po celou 
dobu školní docházky.

Filip Volf reprezentuje Dobřany i domácí Šlovice v motorsportu. Je závod-
níkem buggy 4x2 a superbuggy a v roce 2023 se stal mistrem amatérské-
ho národního šampionátu.

A tým kuželkářského oddílu TJ Dobřany ve složení Pavel Sloup, Michal 
Lohr, Marek Eisman, Petr Kučera, Marek Smetana, Josef Dvořák a Vojtěch 
Kořan zvítězil v konkurenci 12 oddílů v soutěži západočeské divize a tím 
si zajistil postup do 3. kuželkářské ligy.   

Orchestr Macarát se počátkem června poprvé účastnil celostátního kola 
soutěže žáků ZUŠ ČR - jazzové soubory a taneční orchestry, ve kterém 
zvítězil a získal ocenění Zlaté pásmo.   

ABBAcz The Papper Jack
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Veronika Vozárová výborně reprezentuje město i ZUŠ a ve školním roce 
2023/2024 získala 2. cenu v ústředním kole celostátní soutěže žáků ZUŠ 
ČR v sólové hře na violoncello. Verča je také členkou oceněného Macarátu. 
Martin Chodl z rukou vedení města převzal poděkování za 1. cenu v mezi-
národní akordeonové soutěži v chorvatské Pule a za 1. cenu v Mezinárodní 
akordeonové soutěži Dobřany. I Martin je součástí orchestru Macarát.

Všem oceněným ještě jednou gratuluji a pokud víte o někom, kdo by 
si dle vašeho mínění ocenění a poděkování města zasloužil, neváhejte 
zaslat nominaci na mail umnerova@dobrany.cz. Další příležitost bude 
14. září v programu Radbuza festu.

Jaroslava Umnerová, místostarostka

Anežka Blechová se kuželkám věnuje od 5 let a ve svých 14 letech se stala 
vítězkou Poháru mladých nadějí 2023/2024, vicemistryní ČR a je účastni-
cí MS a ME U14, kde ve smíšené dvojici vybojovala 3. místo. 
Josef Fišer nejml. se již 13 let věnuje kuželkám a na svém kontě má mno-
ho úspěchů. V sezoně 2023/2024 vybojoval 3. místo v Českém poháru do-
rostu a s ČR reprezentací v kategorii U18 si zahrál na MS a ME. 

Magdalena Nosková reprezentovala město i ZUŠ J. S. Bacha Dobřany 
v ústředním kole celostátní soutěže žáků ZUŠ ČR v sólové hře na housle, 
kde získala 2. cenu.
Jana Chocholová převzala poděkování za vynikající reprezentování měs-
ta Dobřany ve školním roce 2023/2024. Na svém kontě má 1. cenu v me-
zinárodní klavírní soutěži v Mnichově a 3. cenu v mezinárodní bachovské 
soutěži "Bachovská cesta" Dobřany.
Tomáš Ulč skvěle reprezentoval město Dobřany i za hranicemi. Ve škol-
ním roce 2023/2024 získal 1. cenu v mezinárodní akordeonové soutěži 
v chorvatské Pule a je členem oceněného Macarátu.

(red) Poslední červnový víkend se dobřanské náměstí stalo zastávkou 
Jízdy Jiřího Karla Lobkowicze. Při své zastávce si majitelé téměř osmde-
sátky historických vozů prohlédli nejen centrum města, ale také vojen-
skou výstavu v Augmentačním skladu.
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Břeťo,	mohla	by	ses	nám	představit	a	pro-
zradit,	 co	 tě	přivedlo	k	 tomu,	že	ses	stala	
vedoucí	skautského	oddílu?
„Břeťa“ je moje skautská přezdívka, mé vlast-
ní jméno je Blanka Manišová a v Dobřanech 
žiji už od svého narození na počátku 60. let. 
(Je možné, že by to bylo už tak dávno? :o) 
Pro vedení skautek v dívčím oddílu „Bílá sto-
pa“ mě získala sestra (tak se skautky mezi se-
bou oslovují) Milada Němečková („Ježa“), jíž 
také náleží hlavní zásluha na obnovení dív-
čího oddílu „Bílá stopa“ po listopadu 1989, 
když byl 2. 12. 1989 u nás obnoven Junák 
a 28. 12. 1989 v Dobřanech znovu „vzkříšena“ 
skautská organizace. Obě jsme totiž již dříve 
na konci šedesátých let byly dětskými členy 
skautského střediska v Dobřanech, když byla 
od roku 1968 do roku 1970 na krátkou dobu 
činnost skautské organizace v Československu 
obnovena. „Ježa“ byla v době krátkého skaut-
ského období na samém konci 60. let už skaut-
kou a já, která s ní potom od roku 1992 vedla 
dívčí oddíl, teprve světluškou. (Skautkami jsou 
děvčata starší 11 let, ta mladší, od 6 let, jsou 
světluškami). Proč si „Ježa“ vzpomněla zrovna 
na mě, už přesně nevím. Možná si mě pamato-
vala ještě z letního tábora pod Trpísty. Možná, 
že v tom trochu sehrálo svoji roli i to brnkání 
na kytaru, které jsme nezávisle na sobě potom 
obě zkoušely. Popravdě řečeno, dnes už přes-
ně nevím, pod jakou záminkou s tím návrhem, 
abych s ní vedla dívčí skautský oddíl, za mnou 
přišla. Jak to tehdy dopadlo, ale víme. Díky 
vzájemnému přátelství mezi skauty, které ve 
skautingu patří k základním morálním hod-
notám, se tak asi jen znovu potvrdila platnost 
hesla: „Jednou skautem, skautem na vždy!“  

Jak	dlouho	už	vlastně	oddíl	vedeš?
Pokud to tedy správně počítám, jsem letos 
v oddílu už 32. rokem. Zároveň ale hned mu-

sím dodat, že oddíl nevedu sama. „Ježa“ ten-
krát získala ještě Věru Hauerovou („Věrčík“) 
a nedlouho nato, v roce 1994, i Věru Šístko-
vou („Kruťas“). Myslím, že jsme si spolu hned 
od začátku vzájemně velmi dobře rozuměly, 
a v tomto složení také během dalších let při-
pravovaly pravidelné oddílové schůzky, orga-
nizovaly a plánovaly většinu větších společ-
ných skautských akcí, jakými jsou například 
každý rok pořádané letní stanové tábory, 
víkendové výlety někdy i s přespáním nebo 
akce organizované Skautem pro veřejnost. 
Bohužel „Ježa“ ze závažných zdravotních dů-
vodů musela už před několika lety nadobro 
s činností v oddíle skončit.

Jsi	 vedoucí	 dívčího	 skautského	 oddílu	
„Bílá	stopa“.	Kdy	a	jak	oddíl	vznikl?
Přestože úplné počátky historie dobřanské-
ho skautingu sahají až do období těsně po 
vzniku samostatného československého stá-
tu, někam do roku 1922, teprve po skončení 
II. světové války, když hned v červnu 1945 
skautské oddíly v Dobřanech znovu obnovily 
svoji činnost, společně s chlapeckým oddílem 
junáků tvořily středisko „Zelený šíp“ také dív-
čí oddíly skautek, a to „Šibalky“ a později ještě 
i „Veverky“. Po roce 1949 však všechny skaut-
ské oddíly musely na dlouhých 20 let ukončit 
svoji činnost. Když pak díky uvolnění politic-
ké situace na konci 60. let a nadšení bývalých 
„poválečných“ skautů, bratra Antonína Du-
bana („Boulička“), bratra Josefa Šnebergera 
(„Fous“) a sestry Jiřiny Dolanské („Rusalka“), 
došlo po roce 1968 k obnovení skautské orga-
nizace i u nás v Dobřanech, zvolil si počátkem 
roku 1969 nově založený oddíl skautek název 
„Bílá stopa“. 
A pod tímto názvem také od samého počátku 
roku 1990 zahájil dívčí oddíl svoji další čin-
nost, která trvá až do současnosti. Takže od 
jeho založení už uplynulo více jak půl století, 
letos v únoru to bylo přesně 55 let.

Za	tu	dobu,	co	oddíl	vedeš,	 jím	už	muselo	
„projít“	hodně	dětí.	Máš	odhad,	kolik	 jich	
mohlo	být?
Kolik celkem za tu dobu bylo v oddíle skau-
tek, to přesně nevím. Nikdy jsem to nepočítala 
a myslím si, že to není až tak důležité. Asi by 
se to dalo zjistit z každoročně aktualizované 
registrace členů oddílu, nebo to jen tak pro 
zajímavost můžeme teď zkusit i jen hrubě 
odhadnout podle toho, kolik z přihlášených 
děvčat každý rok nakonec zůstane a stane se 
jeho novými členy. V našem oddíle je 10 až 15 
skautek (děvčat starších 11 let) a „roj“ mlad-
ších „světlušek“ (také asi 15 děvčat starších 
6 let). Ale přesný počet se každý rok mění 
podle toho, jak děvčata odrůstají dětskému 

věku a odcházejí, anebo naopak, jak do oddílu 
přicházejí nové nejmladší členky. Každoročně 
to pravidelně bývá 4 až 5 děvčat. Tak si to vy-
násob počtem let. Ale ve skutečnosti to určitě 
bude ještě víc už jenom proto, že dřív před 
10-15 lety do Skauta přicházelo mnohem víc 
děvčat. Dnešní doba totiž nabízí dětem mno-
hem více možností vyžití v různých speciálně 
zaměřených sportovních nebo kulturních, 
a kdo ví v jakých ještě, zájmových kroužcích 
nebo organizacích. Samostatnou kapitolou 
jsou narůstající možnosti virtuálních „aktivit“, 
například zábava u počítače z pohodlí do-
mova. Naproti tomu skauting má všeobecné 
zaměření, snaží se o podporu všestranného 
rozvoje osobnosti dítěte a oproti jiným orga-
nizacím je více spojen i s pobytem v přírodě 
a klade důraz na budování pocitu vzájemné 
důvěry a přátelství.
Proto mnohem důležitější podle mě je to, ko-
lik děvčat v něm po příchodu do oddílu zůsta-
lo. Hlavně to mnohem víc vypovídá o tom, jak 
se jim v oddíle líbí a jak se v něm cítí. 

S	oddílem	 jste	 zažili	 jistě	 spoustu	 společ-
ných	 zážitků	 i	 dobrodružství.	 Utkvělo	 ti	
nějaké	v	paměti?	
Těch zážitků byla pochopitelně za ta léta 
spousta, ale formát našeho rozhovoru asi ne-
poskytuje dostatečný prostor pro jejich líčení. 
Nejvíce zážitků se samozřejmě pojí s letními 
tábory, které jsou jakýmsi vyvrcholením ce-
loroční činnosti oddílu. Konají se každoročně 
o letních prázdninách ve stanovém táboře na 
základně při ústí Úterského potoka do pře-
hrady Hracholusky v lese pod Trpísty. Během 
dvou týdnů pobytu v krásné přírodě na břehu 
potoka na dně romantického lesnatého údo-
lí spolu děti prožívají část letních prázdnin 
na čerstvém vzduchu a program je naplněn 
hrami v přírodě, koupáním (dříve i v  přehra-
dě, když se tam ještě dalo z tábora doplout na 
pramicích), i výlety do okolí. V táboře se děti 
učí větší samostatnosti, novým dovednostem, 
užijí si pocitu dobrodružství při hrách v pří-
rodě, vyzkouší si svoji odvahu při noční hře 
nebo na noční hlídce, tělesnou zdatnost při 
různých sportovních zápoleních a míčových 
hrách a odkázáni vzájemně jeden na druhého 
se ještě více skamarádí. A ačkoli se tu a tam 
zpočátku ještě někomu občas zasteskne po 
rodičích, na konci tábora je vždycky všem líto, 
že tábor už končí.
Cíleně dobrodružství nevyhledáváme, a jak 
sama víš, spíše se mu snažíme předcházet, po-
kud tedy není součástí námětu některé z her, 
kterým naopak stejně jako navozená atmo-
sféra tajemna nebo  nějaké záhady s pocitem 
odhalování tajemství vždy přidávají na zají-
mavosti a děti více vtáhnou do děje. Obecně je 
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ve Skautu kladen velký důraz na bezpečnost 
dětí a zodpovědnost vedoucích, kteří prochází 
propracovaným systémem přípravy, jež zahr-
nuje nejen rozšiřování dalších znalostí o tom, 
jak nebezpečným situacím preventivně před-
cházet, ale také poměrně fundovanou zdra-
votnickou přípravu.
Ale abych se úplně nevyhýbala konkrétní 
odpovědi, aspoň jednu vzpomínku zmíním. 
Vždycky mi znovu vhání slzy smíchu do očí, 
když si vzpomenu na rituální tanec šamana, 
jak jej v improvizovaném kostýmu a s gri-
masami pomalovaného obličeje předváděla 
„Ježa“ při táborové hře „Za pírky ptáka Otema-
ko“. Zafungovalo kouzlo nechtěného a všem 
děvčatům potom od smíchu ještě dlouho bo-
lelo břicho.
 
Je	něco,	na	co	ráda	vzpomínáš?
Je toho hodně, ale vždycky mě například po-
těší, když se ještě po letech někde při nějakém 
náhodném setkání už dávno dospělá bývalá 
skautka z našeho oddílu pořád ještě ke mně 
hlásí, usměje se, pozdravíme se, a když někdy 
prohodíme i pár vět, tak mi pořád ještě tyká 
jako tenkrát, jako bychom se teprve včera 
rozloučily na konci oddílové schůzky. To mě 
utvrzuje v názoru, že na léta strávená v oddílu 
pořád ještě ráda vzpomíná. 
Myslím si, že i pro tenhle pocit skautské ve-
doucí pracují s dětmi v oddíle a této činnosti 
věnují hodně svého volného času. Je k ní tře-
ba velké nadšení, a jak se dnes moderně říká, 
i pozitivního myšlení.    
A proč to děláme? Nejspíš asi právě pro ten 
pocit. Tady si v dokončení odpovědi pomohu 
(i když si přesné znění už nepamatuju) slovy, 
kterými to popsala jedna z našich nejstarších 
skautských činovnic, kdysi také bývalá skaut-
ská vedoucí:
„Není nic těžkého posbírat pár větví a rozdě-
lat oheň a je příjemné a snadné hřát se u jeho 
plamenů. Ale lepší, i když těžší je být sama 
tím ohněm, tím živým plamenem, u něhož se 
ohřeje kruh přátel…“

Váš	 oddíl	 tedy	 letos	 slaví	 pěkné	 výročí.	
Chystáte	 něco	 zajímavého,	 na	 co	 bychom	
se	mohli	těšit?
K výročí 55 let od založení dívčího oddílu 
chystáme jen takovou malou vzpomínkovou 
oslavu s oddílem na letním táboře. Ale příští 
rok, kdy naše dobřanské skautské středisko 
„Zelený šíp“ oslaví „kulaté“ 80. výročí od zalo-
žení, obě oslavy spojíme. Připravujeme výsta-
vu pro veřejnost a ještě další větší akci. Víc za-
tím neprozradím, jen doufám, že nepřeháním, 
když řeknu, že je na co se těšit.

Lenka Šístková („Šůta“)
Věra Šístková („Šíša“)

REVOLUTION TRAIN Tour 2024
DOBŘANY / 27. 5. 2024
Více	než	dvě	stovky	školáků	z	Dobřan	prošly	unikátní	vlakovou	soupravou

Město Dobřany ožilo zcela originální protidrogovou prevencí. Na místním vlakovém nádraží se 
dne 27. 5. 2024 zastavil REVOLUTION TRAIN. Multimediální vlaková souprava, přesněji řečeno 
165 metrů dlouhý a 300 tun vážící kolos, přilákala 224 dětí z místních základních a středních 
škol, jejich 18 pedagogů, 7 VIP hostů a více než padesát zájemců z řad veřejnosti. To vše hlavně 
díky finanční podpoře města Dobřany.

Program REVOLUTION TRAIN je unikátním nástrojem, který přináší novou formu všeobecné-
ho preventivního programu skrze interaktivní a zážitkové vzdělávání. Cílovou skupinou jsou žáci 
a studenti ve věku od 12 do 17 let všech typů škol a jejich učitelé.

Žáci a studenti měli možnost na konci prohlídky program ohodnotit a uvést, zda by jej dopo-
ručili dalším návštěvníkům.

Naprostá většina, 87 % dětí z celkových 216, tuto formu protidrogové prevence doporučuje.
Děti také odpovídaly na otázku, zda se domnívají, že je samotné, nebo ostatní mladé lidi RE-

VOLUTION TRAIN ovlivnil natolik, aby drogu odmítly. Kladnou odpověď volilo téměř 87 % re-
spondentů.

Program hodnotili také pedagogové, kteří společně s jejich třídou prohlídku absolvovali. „Jako 
učitel občanské výchovy jsem rozhodně pro takové akce – děti to mnohem lépe vnímají od cizích 
než od nás ve škole, kde automaticky vše dávají do kolonky „zbytečné poučování“. Díky,“ uvedla 
třídní učitelka Vladimíra Kozáková ze ZŠ Dobřany. Zástupce ředitele Vladislav Kouřil z dobřanské 
základní školy byl také velice spokojený: „Poutavý příběh, na jehož začátku jsem vnímal některé 
naše děti jako hrdiny, kteří vše komentovali, a na konci vlaku pak mlčeli. Bylo cítit, že nad tématem 
přemýšlí a zasáhlo je to.“ Zpětnou vazbu napsala také pedagožka volného času, paní Šárka Droz-
ná: „Krásně zpracované, atmosféra vlaku dodávala na vážnosti tématu. Poučné vidět všechny fáze 
a nástrahy závislosti…“

Město Dobřany bylo od roku 2016 v pořadí již 449. zastávkou projektu a vlak se odtud vydal 
do Rakovníka. Zbytek května REVOLUTION TRAIN stráví v Čechách a následně od června bude 
pokračovat na tour do Německa.

Vše o Nadačním fondu NOVÉ ČESKO, REVOLUTION TRAIN a jeho aktivitách najdete na:  
www.revolutiontrain.cz a www.novecesko.cz.

Revolution train
Ži-

vot s drogami je napětí, zničené tělo, zkreslené vidění, silný příběh, zároveň lidská troska, možná 
i strach. To vše pocítíte i při návštěvě Revolution train, vlaku, který zastavil u nás na nádraží 
v Dobřanech poslední květnový týden. Už od začátku bylo vidět, že tenhle vlak má za úkol eduko-
vat. Přijel obrněný vlak, jehož celý interiér je stavěný tak, že si ho zapamatujete. Nebylo to tak, že 
by přijel vlak a řekl by: „Ne ne, drogy a alkohol a cigarety ne, to je špatné! Ne, to vůbec. Na všech-
no, co s vámi drogy a jiné návykové látky mohou udělat, si můžete ve vlaku sáhnout, ochňapkat si 
to a pořádně prohlédnout. Celá prohlídka je interaktivní a po celou dobu vás provází silný příběh 
party kamarádů. Příběh, který je ale úplně jiný a v němž se vždycky někde najde. Pro mě to bylo 
velmi poučné, a ačkoli jsem četla knihy jako Memento nebo My děti ze stanice zoo, tohle ve mně 
určitě zanechalo takový „TEN“ pocit. To byste ale museli zažít. 

Kateřina Supová, 9. C
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Stromořadí 439, kontakt: 377 972 942
e-mail: knihovna@dobrany.cz – oddělení 

pro dospělé (B. Kubelková)
sloupova@dobrany.cz – dětské oddělení

KNIHY	PRO	DOSPĚLÉ
MAIER	Nova	Lee:	Nebezpečný	pacient
Veterinářka Emma je v šoku. Během noční po-
hotovosti čekala zraněné zvíře, ale v ordinaci 
ji přistál na stole postřelený muž. Co se stalo 
potom, bylo jen začátkem velké noční můry.

WHITTON	Hana:	Anna	Svídnická
Krásná Anna, nečekaná láska Karla IV. Anna 
Svídnická, zdědila po matce nevšední krásu 
a po otci zase důležitá území. Není se proto 
čemu divit, že ruku nejkrásnější ženy Evropy 
chce pro svého syna Václava získat český král 
Karel IV. Po Václavově náhlé smrti se o Annu 
rozhodne ucházet sám, a to z jediného důvo-
du, aby získal významné državy a upevnil své 
postavení. Stačí však jedno setkání s okouz-
lující Annou a z mocného panovníka se stane 
její oddaný vazal.

BLAHOVÁ	Miriam:	Příběh	slunečnice
Jsou věci, které se v průběhu dějin nemění. 
Natálie i Eva touží po lásce. Obě mají podobné 
sny, ale každá z nich žije v jiném období a má 
jiné starosti. Eva sloužila za protektorátu 
v opatrovně ukrývající přísně střežené tajem-
ství. Nikdy si nemyslela, že se na tomto místě 
může zamilovat. V porovnání s tímto milost-
ným dramatem je život stejně staré Natálie 
celkem poklidný. Žije se sebestředným part-
nerem, s nímž nejspíš životní štěstí nenajde. 
Dokáže Natálie prožít stejně intenzivní emoce 
jako Eva, navíc v období, kdy si musela lásku 
vybojovat?

DAVID	Petr:	Krkonoše	známé	i	neznámé
Naše nejnavštěvovanější pohoří, které mění 
svůj obraz v souvislosti se stále většími poža-
davky návštěvníků. Pro mnohé z pamětníků 
jsou to dnes neznámé Krkonoše. Každý si tady 
můžeme najít to své. Věříme, že tato kniha 
vám pomůže v rozhodování, kam se v Krko-
noších vydat.

KNIHY	PRO	DĚTI
ASSARASAKORNOVÁ	Michele:	TLAP
Tým	Láskyplné	Asistence	Pejskům
Seznamte se s Gabby, Priya a Mindy. Jsou to 
nejlepší kamarádky. Každá je úplně jiná, ale 
spojují je dvě důležité věci. Zaprvé, všechny 

tři naprosto zbožňují zvířata, zadruhé, ani 
jedna bohužel nemůže mít zvíře doma. Každá 
z úplně jiného důvodu. Jejich touha je obrov-
ská, a tak se rozhodnou provozovat odpoled-
ní venčení pejsků. Jenže provozovat takovou 
službu je těžší, než se zdá, zvlášť když jsou 
zakladatelky tak povahově odlišné. 

GARGULÁKOVÁ	Magda:	Ruka
Ruka je nástroj nástrojů. Běžná součást naše-
ho těla i života. Máme ji dnes a denně po ruce, 
ale téměř o ní nevíme. Tak málo ji vnímáme. 
Jak vlastně naše ruka funguje? Proč je jeden 
levák a druhý pravák? Jak se liší ruka pianisty 
od ruky zedníka? Rukama se dá i mluvit. A pak 
že je ruka obyčejná…

OLDFIELD	Matt:	Neuvěřitelný	fotbal
Nejlepší fotbalové příběhy. Myslíte si, že 
o fotbalu víte všechno? Rozhodně nyní je ten 
správný čas ponořit se do těch nejzajímavěj-
ších, úsměvných, podivných a neuvěřitelných 
historek z fotbalového prostředí. V nejpopu-
lárnějším sportu na světě se totiž může stát 
opravdu cokoliv!

BALZEAU	Karine:	Zero	waste	pro	děti
32 výzev k péči o planetu Zemi. S pomocí této 
knížky se naučíš recyklovat staré oblečení, 
namíchat si vlastní ekologickou kosmetiku, 
změnit spotřebitelské chování a ještě mno-
hem více. Chceš se stát ekologickým hrdinou? 
Pojď na to.

Výpůjční doba 
Městské knihovny Dobřany 

1. 7. 2024 – 30. 8. 2024 
 

 
Dětské oddělení: 
   Pondělí    9,00 - 11,00 a 12,00 - 17,00 
Dospělé oddělení:   

Úterý    7,30 - 11,00 
Středa    7,30 - 12,00 a 13,00 - 18,00 

  Pátek    7,30 - 11,00 
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3, 2, 1 - Echo odstartovalo prázdniny
Klub	Echo	pro	děti	a	mládež,	nízkoprahové	zařízení	zřizované	Diakonií	ČCE	-	středisko	Západní	Čechy.	Věnuje	se	každodenní	i	dlouhodo-
bější	podpoře	dětí	a	mladých	lidí	a	pomáhá	jim	při	hledání	vlastní	cesty	v	životě.

Mezinárodní výtvarná soutěž Lidice

Stejně jako v minulých letech se děti navštěvující výtvarnou dílničku při MKS Dobřany zúčast-
nily Mezinárodní výtvarné soutěže Lidice. Tématem 52. ročníku byla KARAVANA, evokující myš-
lenky na cestování, dobrodružství, svobodu a nezávislost. V naší dílničce jsme si vybrali velblou-
dy, zvolili techniku suchý pastel a tuš ve spojení s klovatinou a děti přidaly i popisy s informacemi 
o velbloudech. V soutěži se sešlo téměř 5 tisíc prací a moc nás těší, že čtyři dobřanští výtvarníci 
za své snažení obdrželi čestné uznání poroty. 

Za výtvarnou dílničku Gabriela Klinkovská

zleva Marek Šustácek, Martin Weber, Nicol Kunstová, Evelina Tymuliak

Vážení čtenáři,
červen byl ve znamení dohánění školních 

restů, závěru školy a končily kroužky i jiné 
pravidelné aktivity. V klubu jsme tento měsíc 
prožili s tematickými programy převážně pre-
ventivního charakteru. V prvním týdnu nás 
obohatilo téma Závislosti, a to nejen drogové, 
ale i mnohem běžnější, které už si v dnešní 
době více či méně uvědomujeme jako něco 
negativního. Besedovali jsme o počítačových 
hrách, sociálních sítích, ale také sladkostech, 
nápojích či potravinách. Součástí programu 
byly také různé kvízy, hádanky, ale i hry a nej-
zajímavější zážitek poskytly naše simulační 
brýle. Díky nim jsme si mohli vyzkoušet, jak 
nás drogy či alkohol ovlivňují a o jaké smysly 
a schopnosti přicházíme. Zkoušeli jsme si po-
skytnout první pomoc nebo se dopravit z mís-
ta na místo. Program sklidil úspěch a klienti 
si záživnou formou mohli ujasnit, proč jsou 
závislosti nejen otravné a limitující, ale také 
nebezpečné, a to jak pro ně, tak pro okolí.

Ve druhém týdnu jsme se věnovali otázkám 
lidské psychiky. Objasnili jsme si různou ter-
minologii, ale také jsme se naučili pracovat se 
stresem, pochopit jeho pozitivní i negativní 
dopady. Obohatili jsme se o různé techniky 
relaxace a stabilizace. 

Třetí týden nás ponořil do tématu Šikana 
a klienti měli možnost navzájem sdílet své 
zkušenosti, zážitky a dobrou i špatnou praxi, 
jak se se šikanou vypořádali. Vymezili jsme si 
pojem - co je a není šikana, pověděli jsme si 
postup, jak se chovat a co dělat, když se nám 
šikana děje. Také jsme se zaobírali právními 
úpravami a důsledky. Program měl klientům 
poskytnout základní orientaci a zvýšit jejich 
kompetence, aby se v případě potřeby doká-
zali samostatně rozhodovat a byli schopni si 
říct o pomoc. 

Poslední červnové téma bylo Práva a povin-
nosti a jeho obsah byl podnícen častými dota-
zy našich klientů na různé situace, převážně 
v oblastech vandalismu, ublížení na zdraví, 
drogových a jiných problematik a projevů ri-
zikového chování. Celý týden byla k dispozici 
krabice na dotazy a v jeho závěru jsme si uspo-
řádali besedu, během níž byly veškeré dotazy 
zodpovězeny. Červen byl co se týče programů 
a témat poměrně náročný. Rádi jsme se tak 
přehoupli do letního měsíce, ve kterém na nás 
čeká příměstský tábor a v němž se chystáme 
na spoustu výletů, zážitků a akcí. Zveme vás 
na připravovaný workshop sprejování nebo 
opékání buřtů. Veškeré plánované akce budou 

předem vyvěšeny na sociálních sítích klubu, 
takže neváhejte přijít a užít si s námi spoustu 
nových zážitků. 

Samozřejmě nadále běží aktivizační pro-
gramy pro ukrajinské děti a mládež, které 
reflektují současné potřeby skupiny, a je mož-
no využívat do-
učování. Veškeré 
činnosti a pro-
gramy jsou zdar-
ma. Rádi bychom 
touto cestou poděkovali projektu Posílení	
soběstačnosti	ukrajinských	uprchlíků	v ČR	
s podporou	 Diakonie	 Katastrophenhilfe,	
Berlín.  

Více informací o aktivitách klubu je možno 
najít na facebookových stránkách Klub Echo 
pro děti a mládež, na www.diakoniezapad.cz 
nebo přímo u koordinátorky zařízení na tel.
čísle +420 734 640 492, e-mailu: klub.echo@
diakoniezapad.cz. 

Klub Echo je pro děti a mladé lidi otevřen 
od pondělí do středy v čase 12:30 - 17:00 na 
adrese náměstí T. G. M. 282 v Dobřanech.

Lucie Jandová, DiS., sociální pracovnice
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MĚSTSKÉ    KULTURNÍ
STŘEDISKO DOBŘANY
pondělí – pátek 
8:30 – 17:00
sobota, neděle 
13:00 – 17:00
polední přestávka:  12:15 – 13:00. 
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VÁS ZVOU NA AUTORSKOU

 V Ý S T A V U  

Základní škola Dobřany, příspěvková organizace 
tř. 1. máje 618, 334 41 Dobřany 

 

OZNÁMENÍ 
o konání voleb  

do školské rady při Základní škole Dobřany 
na funkční období 2025-2027 

č.j.: 555/24 
 
V souladu s ustanovením § 167 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) a dle Volebního řádu 
pro volbu členů školské rady, vydaného Městem Dobřany, zřizovatelem ZŠ Dobřany, 
a schváleného Radou Města Dobřany dne 21. 6. 2005, č. usn. 2891, vyhlašuji volby členů 
školské rady v těchto termínech: 
 
pondělí 26. 8. 2024 od 9.00 do 10.00 hodin v budově 2. stupně ZŠ Dobřany – 

- volba členů školské rady z řad pedagogických pracovníků školy 
(oprávněnými voliči jsou pedagogičtí pracovníci školy) 

 
úterý 26. 11. 2024 od 15.00 do 17.00 hodin v budově 1. stupně ZŠ Dobřany – 

- volba členů školské rady z řad zákonných zástupců nezletilých žáků 
1. stupně ZŠ Dobřany (oprávněnými voliči jsou zákonní zástupci nezletilých 
žáků 1. stupně) 
 

čtvrtek 28. 11. 2024 od 15.00 do 17.00 hodin v budově 2. stupně ZŠ Dobřany – 
- volba členů školské rady z řad zákonných zástupců nezletilých žáků 
2. stupně ZŠ Dobřany (oprávněnými voliči jsou zákonní zástupci nezletilých 
žáků 2. stupně) 

 
Návrhy na kandidáty z řad pedagogických pracovníků školy a souhlas kandidátů s účastí 
ve volbách (formulář ve formě přihlášky je k dispozici v kanceláři školy) přijímá ředitel školy 
do 28. 6. 2024. 
 
Návrhy na kandidáty z řad zákonných zástupců nezletilých žáků a souhlas kandidátů 
s účastí ve volbách (formulář ve formě přihlášky je k dispozici v kanceláři školy) přijímá 
ředitel školy do 30. 9. 2024. 
 
Způsob volby: tajné hlasování, pokud oprávnění voliči v počtu vyšším než jejich třetina 
nepožádají do 15. 6. 2024 (pedagogové) a do 15. 9. 2024 (rodiče) písemnou formou ředitele 
školy o veřejné hlasování. 
 
Upozornění: Oprávněný volič je povinen prokázat při volbě svou totožnost 
(např. občanským průkazem). 
 
V Dobřanech dne 27. 5. 2024 

Mgr. Jaroslav Šedivý 
ředitel školy 
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www.juniorfest.cz

PŘÍMĚSTSKÉ FILMOVÉ TÁBORY
V DOBŘANECH

s podporou MAS Radbuza, z.s. pořádá

pro děti 6—14 let

MFF JUNIORFEST

8.— 12. 7. 2024              12.— 16. 8. 2024

denně 
cena za dítě

v ceně

7.30—16.30 hodin
1 700 Kč
strava, pitný režim
vstupné
doprava

Zájemci, pište na:
tereza.kovandova23@gmail.com

a uveďte turnus, o který máte zájem, děkujeme.

Součástí táborů budou i výlety do Prahy,
a to do Muzea Karla Zemana či České televize. 

Dále spolupráce s filmovým režisérem, vyrábění, 
pohybové aktivity, soutěže a další. 

Lívancový běh

14.9.2024 v 9.30 u skautské klubovny

1.kategorie: děti do čtyř let s rodiči, start v 9.30
2.kategorie: kratší výběh, start v 10.00

3. kategorie: delší výběh, start v 10.00 a kousek

 běžci si vyberou délku trati. Odměnou budou lívance 
nejen dobřanských bábinek

a tombola v každé kategorii. Těšte se znovu 
na dobřanskou zmrzlinu a lívancový balíček.

MC Budulínek

s podporou Globálního dotačního titulu města Dobřany

startovné 20 Kč

 už po osmé
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Výlet do pravěku

V sobotu 25. května se pod taktovkou Spol-
ku vodňáckého obecně kulturně oblažovacího 
konal dětský den s názvem Výlet do pravěku. 
Na tuto akci se nás všech sedm nejvíce těšilo 
a podle toho také vypadaly přípravy. Každý 
z nás měl tolik nápadů, co vše by se dalo tvo-
řit, jak takový den zpestřit, že jsme dokonce 
několikrát hlasovali co zachovat, aby nedošlo 
k neshodám. 

Ovšem nejvíce jsme se všichni těšili na lodě. 
Pro děti se chystalo překvapení v podobě vý-
pravy po vzoru filmu Cesta do pravěku lodí po 
řece Radbuze i s možností vidět cestou souboj 
dinosaurů zapůjčených plzeňským DinoPar-
kem. Ještě v pátek jsme doufali, že alespoň 
nějakou menší verzi tohoto úkolu zvládneme 
uskutečnit, ale nešlo to, řeka byla rozvodněná!

Nevadí, řekli jsme si a připravili pro děti 
náhradní program ve stodole a na přilehlém 
hřišti. Celé dopoledne krásně svítilo sluníčko, 
my přenášeli dinosaury a lukostřelbu, chystali 
pískoviště pro mladé objevitele trilobitů a ke-
ramickou hlínu k vyrábění. Také jsme insta-
lovali výstavu obrazů Markéty Hrubešové na 
téma „Jak to v pravěku nebylo“.

Rozdělili jsme si úkoly, narazili celý sud li-
monády a ejhle, úderem druhé hodiny místo 
dětí přišel ten nejvíce pravěký a strašidelný 
slejvák, podpořený hromy, blesky a kroupami. 
Voda tekla proudem, my sklízeli připravená 
stanoviště a vtipy na téma, jak by se zde lodě 
nakonec uplatnily, nebraly konce.

Rychle jsme improvizovali. Pravěké tvory 
i všechna stanoviště jsme zvládli přesunout 
do stodol, spustili jsme promítání dokumen-
tů o dinosaurech a doufali, že nějaké, alespoň 
jedno, zbloudilé dítě v tomto nečase přeci je-
nom dorazí. 

Nedorazilo jen jedno! Dětí dorazilo skoro 
padesát, bylo to naprosto úžasné! Děti i jejich 
rodiče se přes nepřízeň počasí rozhodli, že si 
pravěk užijí. Trilobiti byli objeveni, zuby navle-
čeny, kvízy zodpovězeny a v polevujícím dešti 
se nakonec dalo i střílet z luku a házet oštěpem. 
Rozesmáté tváře dětí byly největší odměnou.

Celou tuto akci bychom ovšem nezvládli bez 
pomoci. Ráda bych zde proto poděkovala ně-

kterým našim členům i nečlenům Voka, kteří 
pomáhali, co jim síly stačily. Byli to zejména 
Zdeněk Král, Agáta Vodičková, Jana Knoppová, 
Andrea Martínková, manželé Procházkovi – 
díky! Velké poděkování patří také Milanu Hru-
bešovi za zajištění technické podpory a komu-
nikaci se sponzory. On totiž mimo jiné připravil 
překvapení i členům spolku. Po ukončení dět-
ského dne a rozdání všech výher dokázal i ve 
stodole, kde není prakticky možné se připojit 
na internet, nějakým způsobem zprovoznit 
promítání závěrečné třetiny hokejového zápa-
su Česko - Švédsko. Tolik nadšených pravěkých 
lidí jsem v jedné jeskyni ještě nikdy neviděla. 

My už nyní víme, na jaké téma bude ten pří-
ští dětský den, a už teď také víme, že i kdyby 
trakaře padaly, tak si ho užijeme. 

Za spolek VOKO Michaela Hrubešová

Děkujeme	sponzorům	a	partnerům:	
DinoPark, Město Dobřany, Městské kulturní 
středisko Dobřany, firmám MINTECH, s.r.o., 
Systém Tattoo Dobřany, VENAP systems, s.r.o., 
rybářským potřebám U Krtků a Lence Kleisne-
rové za podporu a dárky pro děti.

Motýlkový večírek 
č. 2

(ŠaL) Dne 24. 5. 2024 se ve Vodňácké sto-
dole uskutečnil v pořadí již druhý Motýlkový 
večírek. Motýlkové večírky je název pro cyk-
lus koncertů pořádaných kulturním spolkem 
VOKO. Je zaměřen na vážnou hudbu, popří-
padě jazz. Podmínkou vstupu je u pánů pří-
tomnost motýlku. Dámy žádnou podmínku 
nemají, neboť jejich krásné zevnějšky netře-
ba regulovat. Po prvním motýlkovém večeru, 
kde pomyslnou kulturní laťku nasadil vysoko 
smyčcový kvartet Piu Vivo, jsme s napětím 
očekávali interpreta, který svojí hudební 
dráhou sliboval nevšední zážitek. Akordeoni-
sta Petr Vacek, který koncertoval již snad ve 
všech státech Evropy, a dokonce i v Japonsku, 
však nastavenou laťku přeskočil s elegancí 
sobě vlastní a předvedl výkon hodný mis-
tra svého oboru. Věru, interpreti na dalších 
večírcích to nebudou mít snadné. Akusti-
ka prostoru Vodňácké stodoly nezklamala 
a umožnila všem posluchačům, kteří ji do 
posledního místa zaplnili, vychutnat všechny 
tóny umění mistra Petra Vacka. Jako již tra-
diční předskokani se se svým skečem před-
stavili členové divadla VOKO, kteří, využivše 
postav páně Vančurově z románu Rozmarné 
léto, předvedli vlastní text na téma „sto let 
staré (nové) noviny“. Děkujeme za návštěvu 
všem příchozím divákům a těšíme se na záři-
jový Motýlkový večírek č. 3. Tentokráte přijde 
na řadu jazz. Děkujeme všem, kteří se podíle-
li, podpořivše akci finančně, zejména městu 
Dobřany za podporu z Grantového dotačního 
titulu a Dobřanské kavárně.
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Roztančený závěr školního roku

Jako obvykle měli žáci tanečního oboru ZUŠ 
J. S. Bacha Dobřany v závěru školního roku 
napilno. V úterý 21. května se v Káčku usku-
tečnilo vystoupení absolventek 1. stupně, 
které předvedly 11 tanců, připravených často 
samostatně bez pomoci paní učitelky. Jedním 
z nejemotivnějších okamžiků večera bylo 
promítání vzpomínkové choreografie v její 
původní podobě z roku 2018. Diváci nejprve 
viděli současné „nastudování“, poté se roztáh-

la opona a na promítacím plátně se ve stejném 
tanci objevily tytéž dívky, jen o šest let mladší.

Vrcholem pro taneční obor bylo slavnostní 
vystoupení nazvané Bosýma nohama. Letos 
proběhl již jedenáctý ročník této přehlídky, 
na které se vždy předvedou všechny děti ze 
všech ročníků ve věku od 5 do 19 let. Taneč-
nice a tanečníci zvládli stejně jako loni dvojité 
vystoupení v jednom odpoledni. Tolik pozva-
ných diváků by se totiž na jedno představení 
nevešlo. Program přehlídky byl velmi pestrý. 
Kromě několika zpracování lidových písní 
byly uvedeny také choreografie na hudbu čes-
kých skladatelů – i náš tanec přispěl k letoš-
ním oslavám Roku české hudby.

Hned druhý den po Bosých nohách na žáky 
čekala odměna ve formě taneční dílny. Do naší 
školy přijala pozvání k vedení workshopu ta-
nečnice a choreografka Michaela Dzurovčí-
nová, jejíž choreografickou práci jste mohli 
vidět například v DJKT v Plzni v muzikálu 
Jesus Christ Superstar. Ve středu 12. června 
dorazila spolu s violoncellistkou Sarah Jed-
ličkovou, která je součástí projektu Michaely 
s názvem Out Of Control. Tento projekt pro-
pojuje hudebníky a tanečníky v harmonickou 
symbiózu a narušuje pomyslnou hranici mezi 
oběma obory. Umělkyně si připravily originál-
ní rytmická a pohybová cvičení, improvizační 

úkoly pro hudební i taneční cítění a seznámily 
účastníky s různými obvyklými i méně tra-
dičními nástroji. Největší úspěch měla tvorba 
vlastní skladby včetně zápisu volné partitury. 
Děkujeme za společný čas a doufáme, že se 
v blízké době podaří pozvat performery Out 
Of Control do Dobřan znovu, tentokrát i s je-
jich novou choreografií.

Klára Kovářová, 
taneční obor ZUŠ J. S. Bacha Dobřany

Kam o prázdninách…
Nepořádek ve skříňkách s pomůckami se 

zvyšuje, soustředěnost dětí v hodinách se sni-
žuje - blíží se prázdniny!

Během školního roku jsem s dětmi z výtvar-
ného oboru ZUŠ zažila plno hezkých hodin. 
Někdy jim šla práce skvěle, moje pedagogické 
JÁ se radovalo, jindy se výsledek rodil ztěžka 
a já přemýšlela, co jsem mohla vymyslet jinak...

Mezi ty hodiny, které dětem asi víc utkví 
v paměti než ostatní, patří akce, kdy vyrážíme 
za hranice Dobřan. Důvod, proč jsem se roz-
hodla tyto řádky napsat, je ten, že tentokrát by 
mohly být naše vyjížďky inspirací na prázdni-
nové výlety i pro někoho dalšího. Dvakrát jsme 
vyrazili do Prahy, jednou na výstavu a podru-
hé s menšími dětmi do Muzea Karla Zemana.

Už cesta od vlaku byla příjemná procházka, 
prošli jsme si Karlův most, Kampu a bez pro-
blémů jsme našli muzeum. Určitě bude taky 
pro vaše menší i větší děti návštěva zážitkem. 
Dozvíte se, jak složitě se dřív rodily různé tri-
ky použité ve filmu. Plno exponátů si mohou 
děti osahat, vyzkoušet, mohou si pořídit fotky 
na létajícím koni, zkusit si animaci… Pro sku-
pinu žáků jsem objednala  workshop animace, 

takže si vyzkoušeli, kolik trpělivosti animace 
vyžaduje. Odměnou nám byly kraťounké 
vlastní několikaminutové filmečky, které byly 
výsledkem dvouhodinové pilné práce.

Třetí třídenní výlet byl do krásné Sušice. Pů-
vodně jsme se těšili hlavně na tvoření v přírodě, 
což nám trochu narušilo deštivé počasí, nicmé-

ně jsme si všelijakého tvoření užili až až. V so-
botu jsme byli objednáni do sklárny Liběnka 
v Hrádku u Sušice. Popojeli jsme jednu stanici 
vlakem a po příjemné cestě mezi domky jsme 
došli do sklárny. Protože jsme byli větší skupina, 
měli jsme domluvený dvouhodinový workshop. 
Majiteli jsou velmi příjemní manželé. Pán je 
profesí zubní lékař a založením sklárny, kterou 
pojmenoval po své manželce, si splnil svůj sen.

Samotné prostředí sklárny je moc příjemné, 
její součástí je i galerie, plná prodejných výrob-
ků. V dílně pracuje zručný sklář, který se dětem 
trpělivě věnoval. Nejdřív jsme měli možnost 
sledovat ho při práci a pak už se vrhly do práce 
i děti. Mohly si vybrat barvu svého budoucího 
výrobku a podle pokynů skláře si všechny vy-
foukly kouli. Podle výběru pak sklář dodělal 
podstavec ze skla nebo očko na zavěšení.

Návštěvu sklárny vřele doporučuji, pro nás 
všechny to byl skvělý zážitek a určitě jsem 
tam nebyla naposledy. Před návštěvou do-
poručuji zhlédnout webové stránky, protože 
sklárna není přístupná každý den. Přeji vám 
všem krásné letní dny plné úžasných zážitků.

Ivana Vyhnalová, ZUŠ J. S. Bacha Dobřany
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Zvučící lípa se rozezněla i v Dobřanech

V kostele sv. Mikuláše v Dobřanech se 
v pondělí 17. 6. odehrála dobřanská premié-
ra pořadu "Příběh zvučící lípy". Na krásném 
symbolu růstu a košatění našeho národního 
stromu jsme chtěli přiblížit tisíciletou ces-
tu české, nejen hudební, kultury. Dopoledne 
jsme pořad představili žákům II. stupně ZŠ 
Dobřany a byli jsme velmi mile překvapeni, 
s jakým zájmem si koncert vyslechli. Cesta 
tohoto projektu na uskutečnění byla ale nebý-
vale dlouhá...

Myšlenka postavit koncert kompletně na 
české hudbě se zrodila již v roce 2019, kdy 
jsme připravovali program pro návštěvu part-
nerské hudební školy ve Slovinsku na jaře 
2020. S hrdostí na nádherná díla našich před-

ků a s vědomím, že my učitelé jsme zvláště 
povoláni nést a předávat poklady naší kultury 
dál našim žákům a nyní i za hranice naší země, 
jsme intenzivně začali na programu pracovat. 
Jenže přišla pandemie a rytmus pravidelných 
setkávání obou škol se zastavil...

Čas na naši návštěvu v Brežicích tak přišel 
až po dlouhé čtyřleté přestávce letos v dubnu. 
Z původního programu zbylo jen torzo, proto-
že v životě školy jsou čtyři roky dlouhá doba 
- děti rostou rychle a koloběh odcházejících 
i nových žáčků je neúprosný. Zpětně už dnes 
ale můžeme říci, že "počkat si" s dozráním 
našeho lipového miminka mělo smysl, a vyš-
ší moc, než je naše chtění, zařídila, že Příběh 
zvučící lípy dostal v roce 2024, oficiálním roce 
České hudby, nový, hlubší rozměr.

Chtěly bychom na tomto místě poděkovat 
všem kolegům, kteří se na konečném prove-
dení podíleli. Přijít s nápadem je jedna věc, ale 
až díky týmové práci se nám  podařilo dát na-
šemu projektu mnohem ucelenější tvář.

Děkujeme zejména paní učitelce Kateřině 
Vinické, která se velmi intenzivně podílela na 
tvorbě mluveného slova i na textu tištěného 
programu.

Děkujeme paní učitelce Kláře Kovářové, 
která se nebála do tanečního projevu zapojit 
i nás, hudebníky:)

Děkujeme panu Rudolfu Vozárovi za krásný 
nápad "oken - pohledů do minulosti" očima 
dětí výtvarného oboru i obou výtvarných kur-
zů školy. 

Děkujeme paní učitelce Ivaně Vyhnalo-
vé a panu učiteli Petru Vrobelovi za grafické 
zpracování knihy „Příběh zvučící lípy“.

Děkujeme za ochotu, vstřícnost a pomoc 
panu faráři Martinu Váňovi.

Zleva: ředitel ZUŠ J. S. Bacha Dobřany Jan Vozár, 
ředitel hudební školy Brežice Daniel Ivša

Přijít s nápadem je krásné, ale obstarat 
materiální možnosti jeho zhmotnění by bylo 
mimo naše síly. Děkujeme tedy panu řediteli 
školy Janu Vozárovi za to, jaké tvůrčí prostředí 
poskytuje pro vize svých učitelů.

Příběh zvučící lípy se s dobřanskou premié-
rou, která byla krásná i díky vnímavému pub-
liku, uzavřel. Jeho živá podstata, dar od slovin-
ských kamarádů, ale roste před naší školou. 
Připomíná nám přátelství mezi oběma městy, 
ale také tento výjimečný rok i krásný projekt 
k jeho oslavě.

Ať naše malá lipka pod okny ZUŠ sílí, roste 
a je svědkem radosti našich žáků z hudby, tan-
ce, herectví a výtvarného tvoření i v dalších 
letech a snad i staletích.

Klára Vlahačová Kartáková 
a Magda Vozárová,

učitelky ZUŠ J. S. Bacha Dobřany

Obhájila prvenství 
v klavírní soutěži

(zuš) Naše žákyně Jana Chocholová z klavírní 
třídy pí uč. Emy Jedlička Gogové se 30. května 
zúčastnila již podruhé klavírní soutěže v Mni-
chově, pořádané společností Piano SUMMER 
na zámku Nymphenburg v Mnichově. Janička 
byla zařazena do kategorie A, která je určena 
pro děti od 8 do 10 let. Do té bylo přihlášeno 
celkem 12 účastníků ze zemí z celé Evropy - 
Francie, Velké Británie, Švýcarska, Německa, 
České republiky, Ukrajiny, Albánie. Početná 
porota ve složení Zoran Imširovič z Bosny 
a Hercegoviny, Yuka Imamine z Japonska, 
Baris Büyükyildirim z Turecka, Goara Nona 
Lazič z Ukrajiny, Marina Sergeevna z Ruska 
a Ritva Sjöstedt z Finska ohodnotila Janičku 
92,2 bodu, což znamenalo již podruhé 1. mís-
to. Gratulujeme Janičce i její paní učitelce!
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Mezinárodní akordeonová soutěž 
„Dobřany 2024“

Ve dnech 14. – 16. 6. 2024 se konala mezi-
národní akordeonová soutěž „Dobřany 2024“.

Organizátorem akce byla akordeonová 
škola Dobřany ve spolupráci s městem, měst-
ským kulturním střediskem a ZUŠ Dobřany. 

V pátek 14. 6. probíhala soutěž v kultur-
ním zařízení Káčko a představily se orche-
stry a ansámbly. Jednotlivá tělesa měla ko-
lem 25 členů a přijela z Havlíčkova Brodu, 
Prahy, Žamberku a dalších měst ČR. Páteční 
program vyvrcholil zahajovacím koncertem 
v jízdárně, kde vystoupil padesátičlenný or-
chestr Macarát a doprovodil nejlepší inter-
prety předchozího ročníku soutěže. Koncert 
navštívilo přes 300 posluchačů a zazněly hity 
jako Skyfall (Adele), Libertango (A. Piazzo-
lla) a další. Závěrečná skladba Pearl Harbour 
(Hans Zimmer) byla krásnou emotivní teč-
kou za tímto koncertem a publikum ocenilo 
orchestr potleskem vestoje. 

Soutěž pokračovala v sobotu a v neděli só-
lovými kategoriemi a duety. Celkový počet 
účastníků dosáhl téměř 200 a obsazeny byly 
všechny kategorie, od žáků až po profesio-
nály, kteří mají již nastartovanou koncertní 
dráhu. Absolutním vítězem sólových katego-
rií se stal teprve jedenáctiletý Jaroslav Pokuta 
a absolutním vítězem komorní hry bylo akor-
deonové duo Martin Chodl a Jaroslav Pokuta. 
Vítězové obdrželi kromě postupu na světovou 
akordeonovou soutěž CMA také pozvánku na 
honorovaný koncert v rámci příštího ročníku 
soutěže. Postup na soutěž CMA si vybojovali 
i ti, kteří se dostali při bodovém hodnocení 
nad 23 bodů. Celá akce probíhala pod záštitou 
Ministerstva kultury ČR a starosty města Dob-
řany, pana Martina Sobotky.

V odborné porotě zasedlo 13 profesorů 
a interpretů z 5 zemí. Mimo porotce z ČR to 
byl Fredéric Deschamps (Francie) – prezident 
celosvětové akordeonové asociace Trophée 
Mondiale (CMA), Igor Krizman (Chorvatsko) 
– ředitel mezinárodní akordeonové soutěže 
a festivalu v Pule, Paolo Picchio – akordeoni-
sta, muzikolog a ředitel světové akordeonové 
továrny Bugari Armando, Daniel Ivša (Slovin-
sko) - ředitel hudební školy v Brežici, což je 
partnerská škola místní zušky (ZUŠ J. S. Bacha 
Dobřany).

Atmosféra celé soutěže se nesla ve velmi 
pozitivním duchu a byla jakousi přípravou na 
konání celosvětové akordeonové soutěže Tro-
phée Mondiale 2026 v ČR.

Petr Vacek,
předseda akordeonové sekce ústřední 

umělecké rady, 
oficiální delegát světové organizace CMA za ČR 

a pedagog ZUŠ Dobřany

Od května do června 
na návštěvě 
u Delfínů

Výsledkem sbírky "kytiček", kterých jsme 
v rámci Dne boje proti rakovině prodali 350, 
byla částka 13 625 Kč. Při schůzce jsme se 
šli podívat na starý most, kde byla nedáv-
no vysvěcena socha sv. Jana Nepomuckého, 
a cestou zpět jsme se zastavili na zmrzlině. 
Připravovali jsme se na oslavy Dne dětí, ale  
z důvodu špatného počasí byla akce zrušena.

Na poslední květnové schůzce jsme uza-
vřeli naši návštěvu Holandska, hráli jsme vy-
bíjenou a pak jsme se „kouleli“. A když začalo 
pršet, šli jsme do klubovny. První červnová 
schůzka byla již ve znamení Řecka, sluníčko 
se pralo s deštěm, a protože jsme chtěli zku-
sit některé z olympijských disciplín, došlo na 
improvizaci – stolní hry, malování olympij-
ských kruhů, hod oštěpem do kruhu a koulí 
= míčem, do bedny, protože tráva byla mok-
rá. Vítězové převzali ocenění a šli jsme domů. 
A co by to bylo za Řecko bez řeckého salátu. 
Takže na další schůzce jsme si nejdříve řekli 
něco o tom, co se v Řecku pěstuje a jí, ukázali 
jsme si různé bylinky, druhy sýrů a oliv a pak 
jsme začali krájet a míchat nejen sýry, ale i ze-
leninu a vše spojili dohromady. Výsledkem byl 
salát, který nám moc chutnal a dodal energii 
ke sportování před klubovnou. 

A pak už jen poslední schůzka, zabalení po-
třebných věcí na tábor a hurá na prázdniny 
do naší Šmoulice v Újezdu u Plánice. Moc se 
těšíme.

Lucie Štychová

Mezinárodní porota
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V zahradním altánku ZUŠ J. S. Bacha Dobřany zvesela přivítali letní slu-
novrat v pořadí již druhým minifestiválkem keltská kapela Dé Domhna-
igh spolu s kamarády z improvizační skupiny Bluesy muesy. (1. foto 
zleva: Luboš Benedikt, Eliška Okrouhlá, Hana Vraštilová, Alena Bene-
diktová, Aneta Lišková, Jan Zíbar, Simona Kozlová, Hana Martanová, 
Barbora Sikstová; 2. foto zleva: pí uč. Eva Šustrová, Tomáš Gogela, To-
máš Eisenhammer, Tobiáš Hanš, Eliška Okrouhlá, Viktorie Vaněčková, 
Jan Zíbar, Daniel Weber)

Eva Šustrová

Velký dík Spolku VOKO za fajnovou atmosféru v historické Vodňácké 
stodole, kde spojily své energie improvizační skupina Bluesy muesy při 
ZUŠ J. S. Bacha Dobřany s Chlumčanským dětským sborem zase po roce, 
tentokrát k příležitosti oslavy Dne dětí.

Opět po roce si užili vystoupení "Pospolu" Koncertem pod širým nebem 
žáci a učitelé z dobřanské ZUŠ s kamarády z přeštické ZUŠ tentokrát 
v Plzni-Doudlevcích v prostorách krásně rozkvetlé Meditační zahrady, 
Památníku obětem zla, založeným plk. Lubošem Hruškou.

Kus života s hudební alchymií v ZUŠ J. S. Bacha Dobřany zúročili na 
absolventském koncertě v chlumčanské kapli Natálie Regnerová a Jan 
Zíbar s podporou svých spolužáků a kamarádů. Teď už ví, že "s hudbou 
člověk už sám nikdy není, že hudba je lékem, jazykem i darem, spojuje 
lidi a je přenádherným jarem." (Foto zleva: Jan Zíbar, pí uč. Eva Šustrová, 
Natálie Regnerová, pí uč. Barbora Reinová Živná)
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Předprodej vstupenek Infocentrum Dobřany, náměstí TGM 5

Aleš Málek Viktor Marešfirma Regain

Kominictví Milan Gleissner Šíšouni Michal Šašek Stavitelství Barbet s.r.o.

Tonda Davídek TRIGO s.r.o.Ivo "Kvaki" Roubíček

Lunka + Kája

Petr "Rwácz" Brejcha

Marek "Mára" Malík Franto a Betka Petr Mašek Rodina ChudomelovaPepýček Randál

Medař Jenda Týna DočkalováPičus s rodinou

Vlasta Chlupáč Vláďa "Moula" ŠiškaPivnice Snack Hájek a Hájková

Podpořeno z Globálního dárcovského a dotačního titulu města Dobřany.

Celým festivalem Vás budou provázet moderátoři Pavlína
"Bublina" Plchová a Milan "Belmondo" Plch

9. DOBŘANSKÝ FESTovní ZPÍVÁNÍ

Ve spolupráci s Městským kulturním střediskem Dobřany a
restaurací Káčko 68 Vás zveme na

Vstupné 300 Kč, děti a ZTP zdarma Občerstvení zajištěno

Těší se na Vás Ucho a Káča

SOBOTA 10.8. 2024 od 14:30 hodin
u restaurace Káčko 68

ROBERT KŘESŤAN A DRUHÁ TRÁVA
FAUX PASE FONET

PILOUNI
BLONDÝNA
BUKY BAND

U FOTBALOVÉHO HŘIŠTĚ

Dobřany

VODÁRENSKÁ 1293 

| |

DIFFERENT COMMUNITY

|
RIKUDOU ESN  & GYMBO GONNES (100$) 

vol.1  

DIFFERENT_DC_COMMUNITY

kv_kosmetickestudio

|

VSTUP: 200 Kč
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(jar) Dobřanská rodačka Anna Marie Klinkov-
ská se jako studentka SOŠ obchodu, užitého 
umění a designu v Plzni zúčastnila kreativní 
výtvarné soutěže CEMACH - kreativní pozná-
vání státu Izrael. Anička nakreslila hrací žo-
líkové karty pro Izrael, kdy je na každé kartě 
znázorněný nějaký symbol nebo památka 
státu Izrael, a za svou práci byla pozvána na 
slavnostní ceremoniál. Ocenění za nejlepší 
výtvory bylo předáno v rezidenci izraelské 
velvyslankyně v Praze 18. června 2024 a  vel-
vyslanectví projevilo zájem o realizaci vydání 
těchto karet pro své potřeby.

Poprvé v historii v ústředním kole 
celostátní soutěže ZUŠ ČR ve hře 
na smyčcové nástroje

O tom, že naše Základní umělecká škola slaví každou chvíli nějaký úspěch, už kdekterý Dobřaňák 
ví. I přesto je každý úspěch svým způsobem výjimečný. V letošním školním roce proběhla čtyř-
kolová národní soutěž ve hře na smyčcové nástroje, mezi nimiž byla také hra na housle a violon-
cello. Čtyřkolové národní soutěže jsou specifické v tom, že se jedná o běh na dlouhou trať. Světlo 
na konci tunelu představuje celostátní kolo, kde se mezi sebou utkají ti nejlepší. Letošní úspěch 
dvou nadaných žákyň je pro naši školu opravdu ojedinělý. Obě dívky se zapíšou do historie školy 
jako vůbec první, kdo se ve hře na housle a violoncello dokázal do ústředního kola národní sou-
těže probojovat. Do té doby jsme v případě těchto dvou nástrojů úspěchy slavily, ale konkurence 
nás zastavila vždy v kraji. První žákyní, která si z celostátního kola ve hře na housle v Liberci při-
vezla krásnou 2. cenu, je	Magdalena	Nosková. Druhou žákyní, která si svou hrou na violoncello 
vybojovala taktéž 2. cenu, je Veronika	Vozárová. Vytrvalost a píle je při těchto hudebních klá-
ních nutností, cesta na úplný konec je totiž plná překážek. Dívky svými výsledky dokázaly, že jim 
tyto dvě vlastnosti nechybí, jelikož i ty jim přinesly prvenství, které jim už nikdo nikdy nevezme. 
Na konci dne jsou ale nejdůležitější zkušenosti a zážitky, které si ponesou celý život. Veliký dík 
patří také paní učitelce Daně Chodlové, panu učiteli Janu Radovi a oběma korepetitorům, Blance 
Noskové a panu řediteli Janu Vozárovi, kteří se na tomto nemalém úspěchu podíleli. 

Aneta Vozárová, ZUŠ J. S. Bacha Dobřany

Seriál s hasiči
Díl osmnáctý: Kolik stojí výjezd hasičů?

Často se setkáváme s dotazem, kolik stojí výjezd a co bude člověk za 
výjezd dlužný. Naše odpověď vždy zní, že nic. Pokud výjezd splní podmín-
ku, že jde o ohrožení života, zdraví nebo majetku, a nejde tedy o úmyslné 
zneužití jednotky, nebude nikým žádný poplatek vyžadován. Podmínku 
splní i široké spektrum technických zásahů, jako je například čerpání za-
topeného sklepa, úklid uniklého oleje na vozovce, otevření zabouchnutého 
bytu se zapnutou žehličkou nebo nakloněný strom nad vozovku. Ve všech 
těchto příkladech hrozí určité další nebezpečí požáru či například ohro-
žení pro jiné účastníky silničního provozu, proto i tyto zásahy jsou jak pro 
volajícího, tak i pro majitele daného objektu vždy zdarma.

Poplatek za zásah lze vymáhat pouze v případě, pokud se prokáže 
záměrné přivolání jednotky k úmyslně založenému požáru či v případě 
falešného pokusu o přivolání hasičů, samozřejmě pokud bude viník při 
svém činu přistižen a odhalen. Nejde přitom o náhradu vzniklé škody, ale 
o úhradu samotného výjezdu. 

Je potřeba zdůraznit, že vymáhání částky za zásah hasičů lze aplikovat na úmysl, ne třeba na případ, kdy vidíte z lesa vycházet kouř a přivo-
láte hasiče, kteří zjistí, že se nejedná o požár. V tomto případě vaše volání nebylo	úmyslně	falešné a nikdo vás za něj postihovat nebude! Každé 
podezření je lepší pořádně prověřit. Nebojte se tedy na tísňovou linku volat v situaci, kdy si nejste jisti, zda je ohrožen život či majetek. V každém 
případě vám operátor vždy poradí a situaci správně vyhodnotí.

Ing. Milan Dvořák ml., JSDH Dobřany
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Zájezd SZP Stodska 

Členové z města Dobřany zapsaní ve Sva-
zu tělesně postižených Stodsko byli pověřeni 
touto organizací uspořádat zájezd "Za krá-
sami severních Čech" s pobytem v Duchco-
vě, s autobusovou dopravou po krásách této 
krajiny a za pomoci dotace našeho města. 
Zúčastnilo se 35 dobřanských seniorů, tě-
lesně postižených (chodítka a fr. hole), které 
ochotný pan řidič autobusu dovezl vždy až na 
požadované místo. Pod vedením Marušky Pa-
roubkové, která program perfektně připravi-
la, jsme tak mohli navštívit nádherně oprave-
ný cisterciácký klášter v Oseku a pak položit 
květiny a zazpívat hornickou píseň u pomní-
ku obětem důlní katastrofy na dole Nelson 
v Oseku.  Ve výrobně cibulákového porcelánu 
v Dubí nám paní průvodkyně ukázala nároč-
nost této práce. Podařilo se nám  vyjet auto-
busem na hrad Střekov, lanovkou na Komáří 
vížku a navštívit kostel Panny Marie Bolestné 
v Krupce, prohlédnout si hrad Hněvín s krás-
ným výhledem na jezero, autodráhu v Mostě 
a navštívit kostel Nanebevzetí Panny Marie 
s promítáním videa o ojedinělém přesunu to-
hoto chrámu pro uvolnění těžby uhlí v Mostu. 
Navštívili jsme také města Teplice, Ústí nad 
Labem a Žatec.

Tak to byly výlety. Každodenní rozcvičky 
udržovaly naše tělesné schránky v optimální 
kondici a šikovná Milena Švábová nás dokáza-
la pěkně protáhnout. Nechyběla ani kulturní 
vložka, když nám přijel s harmonikou zahrát 
a zazpívat náš oblíbený Jarda "Kamzík". 

A pak nastal den D. V Duchcově se konaly 
slavnosti G. Casanovy. Slavnostně přijel v pá-
tek sám Casanova s průvodem v dobových 
kostýmech v kočáře, pak sehráli s M. Kuklo-
vou divadelní představení se zpěvy a ona byla 

Senioři z klubu na rekreaci

Za všechny účastníky rekreace do Krušných 
hor bych chtěla poděkovat paní Paroubkové. 
Vyšlapali jsme plno kopečků v okolí Duchcova, 
kde na zámku nasadil křídla myšlenkám Gia-
como Casanova. Navštívili jsme Teplice, Žatec, 
Ústí nad Labem, porcelánku v Dubí a mnoho 
krásných kostelů a památek. V Mostě jsme 
zhlédli film o tom, jak se přesouval skvost, go-
tický kostel, po kolejích. Vyjeli jsme sedmde-
sát let starou sedačkovou lanovkou na Komáří 
vížku a s Bábinkami jsme si zazpívali. Denně 
jsme měli o zábavu postaráno díky napláno-
vané trase, šikovnému panu řidiči a krásnému 
počasí. To nejlepší přišlo nakonec – pátek a so-
bota v Duchcově. Na zámku probíhaly oslavy 
a kočárem taženým koňmi přijel Giacomo 
Casanova. V doprovodném programu vystou-
pily skupiny všech žánrů, nechybělo divadlo, 
ohňostroj i jídla a pití bylo do sytosti. Unaveni, 
ale nadšeni se vracíme domů, že se opět se-
tkáme na některé akci, kterou pro nás pořádá 
Klub seniorů a město Dobřany. Děkujeme.

Jménem účastníků Zdeňka Procházková

Den zahrádkářek

Dne 20. června jsme se sešly v restauraci Káčko, abychom si společně s Bábinkami zazpívaly při 
hudbě pana Tomana. Každá příchozí dostala kytičku a užily jsme si pěkný večer.

Zora Richterová

svedena. V zámecké zahradě zazpívala Marta 
Jandová a další zpěváci. Celý Duchcov žil v so-
botu touto akcí – předvedly se dětské pěvecké 
a taneční soubory od školky až po dospělé, 
hudební soubory od cimbálovky přes dechov-
ku až po beat. Nechyběli šermíři, bubeníci 
a mažoretky, stánky s řemesly a dobrotami, 
kolotoče. Návštěva duchcovského zámku se 
dvěma okruhy byla pro nás všechny velice za-
jímavá, a tak jsme si opravdu tento den užili.

Večerní loučení bylo trochu smutné, proto-
že se všem program moc líbil, ale všechno má 
svůj konec. Tak alespoň pár vtipů a pivíčko 
a šlo se balit.

Cesta zpět uběhla jako voda a my všichni se 
těšíme na další akce SZP Stod, kterých se opět 
rádi zúčastníme. Děkujeme.

Za účastníky Zdeňka Blažková
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Rybáři

Koncem května až začátkem června byla 
velká voda, a tak bylo jen málo míst, kde 
by se dalo chytat. Já jsem se vypravil 28. 5. 
mezi mosty, ale tam chytat nešlo. Voda byla 
zvednutá a silně táhla. Už jsem to chtěl vzdát, 
ale pak mě napadlo projít po chodníku pod 
novým mostem. Tam na soutoku strouhy 
s řekou byla tišina a na jednom místě mezi 
stromy šlo sice s potížemi, ale přece nahodit. 
Hned po nahození záběr a pěkný karas, ale 
u břehu mi spadl. Potom mi brali cejnkové, 
perlíni, plotičky i malý kapřík. Prostě nád-
hera. Druhý den jsem se tam nechal odvézt 
znovu. Ale pod mostem nešlo projít, voda 
ještě stoupla a chodník byl zatopen. Tak jsme 
přejeli nad most, včerejší místo bylo ještě nad 
vodou. A ryby tam zase hezky braly. Většinou 
opět drobotina a dva menší kapříci. Vzal jsem 
si pět karasů 2,2 kg na salát. Do zahájení na 
dravce voda klesla skoro na normál, ale již 
jsem nešel. Zlobí mě noha, sotva lezu a musel 
jsem dohánět skluz na zahrádce (stejně jsem 
to nedohnal). A neměl jsem ani připravené 
pruty. Druhý den dopoledne trochu sprchlo, 
ale to jsem již nevydržel, a že bych to zkusil 
u betonu. Ale to místo je již odepsané, voda 
ze strouhy teď jde rovnou nad vrbičku a vět-
ve z ní visí do vody. Kdyby mě tam něco vza-
lo, tak to do nich vjede. Raději jsme přejeli 
mezi mosty. Tam šlo docela dobře chytat. Já 
ale neměl rohlík, jen kousek chleba a rybičku 
od loňska z mrazáku. Chleba rybám asi ne-
chutnal, dlouho nic a až potom jeden karas. 
Na rybičku ze dna také nic. Teprve když jsem 
zkoušel vláčet, skočila mi na to štička tak 
40 cm. Žádný velký úspěch. Moc se nechlubili 
ani synovec a jeho kluci. První den na přehra-
dě jen malé štičky a okouni. To bratrovi bral 
na lehký vláčecí proutek sumec. Bojoval s ním 
statečně, ale sumec vyhrál. 

Krmí se na rybnících, po velké vodě se sbí-
raly ryby na lukách. 

Ještě je pár lístků na noční rybářské závo-
dy, které se budou konat na Dolní Kotynce 
v sobotu 20. 7. 2024 od 20:00 hodin. Lístky 
lze objednat na telefonu č. 728 399 067. 

O prázdninách a dovolených přeji pěkné 
zážitky u vody a bohaté úlovky.

Vladislav Šefl

Drobné ohlédnutí rybářského kroužku

Událo se toho do konce letošního školního roku opravdu hodně. Výčet akcí, kterých se účast-
nil náš JUNIOR TEAM MO Dobřany, je dlouhý, a protože nemáte všichni přístup na FB (Dětský 
rybářský kroužek MO Dobřany), kde pravidelně informujeme o všem, co se děje na kroužku, tak 
Vám trochu pootevřu dveře a s děním vás seznámím.

Předně jsme začali pokukovat po rybolovné technice, kde jsme zaznamenali první úspěchy, 
a hlavně jsme si vyzkoušeli, jak to na závodech chodí. Máme tak inspiraci do další sezóny, která 
už pomalinku klepe na dveře. Ani TEAM feder a plavačkový nezahálel. Podařilo se nám dostat se 
na stupně vítězů a dát o sobě vědět. Rozesmála mě věta v komentářích trenéra ČR reprezentace: 
„Jen tak dál, za chvilku vás nebudou mít rádi. Kam přijedete, tam vyhrajete.“ Máme toho samo-
zřejmě hodně, co se budeme muset naučit a v čem se zdokonalit, ale pomalými krůčky to dáme. 
I letos jsme připravili naše nové členy závěrečný test znalostí k získání osvědčení k vydání ry-
bářského lístku a jsme rádi, že se nám povedlo rozšířit naši základnu o další rybáře a že tento 
ušlechtilý sport nadále přitahuje nové zájemce v těžké konkurenci sociálních sítí a počítačových 
her.

Naše tradiční rybářské závody dětí jsou už za námi. Počasí nám přálo. Na to, že hlásili bouřky 
a nevlídno, tak i ryba spolupracovala a 49 dětí z Dobřan i okolí mohlo poměřit své rybářské 
dovednosti. Po třech hodinách boje bylo rozhodnuto. 

1. Tomáš Ryšavý, 2. David Šmůla, 3. Jakub Janda. V kategorii dívek 1. Denisa Morávková, 
2. Barbora Šmůlová a 3. Veronika Šmatová. Mezi nejmladšími pak 1. Václav Hora, 2. Vítek Strnad 
a 3. Václav Lohr. 

Letošní zakončení kroužku jsme opět pořádali na Dolní Kotynce a nesměly chybět kroužkové 
závody a opékání buřtů s rodiči. Počasí nám přálo a komáři se taky činili. Po sečtení výsledků 
se všem podařilo chytit rybu a to se cení. Po 2,5 hodinách zápolení se přistoupilo k vyhlášení 
výsledků a poděkování všem, kteří se účastnili. 

Výsledková listina chlapci: 1. Jiří Koláček, 2. Jakub Janda, 3. Štěpán Šmůla. V kategorii dívek 
1. Barbora Šmůlová, 2. Markéta Jacková a 3. Kateřina Petelová. Mezi nejmladšími pak 1. Tomáš 
Ryšavý, 2. Rostislav Petele a 3. Josef Kapoun. Cenu za největší rybu obdržel Dominik Kopelent. 

V době, kdy tento článek píšu, finišujeme s přípravou na letos už pátý rybářský tábor, který se 
tentokrát bude konat ve Vstiši na Novém rybníku. Tak nám všichni držte palečky, ať nám počasí 
přeje. V letošním programu máme připraveno mnoho zajímavých a poučných návštěv ligových 
závodníků, kteří nám ukáží, jak na to.

Děkujeme našim sponzorům Chyť a pusť, Dobřanská ryba - krmné pelety, V proudu - rybářské 
potřeby, Městské kulturní středisko Dobřany, rybárna U Krtků a MO Dobřany za krásné ceny 
a podporu pro děti. Pokud jsem na někoho zapomněl, předem se omlouvám a na FB stránkách 
se určitě najde. Na všechny děti se budeme těšit na táboře a opět v září na viděnou na kroužku. 

Za vedoucí kroužku
Karel Ryšavý
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120. výročí založení Sboru dobrovolných hasičů ve Šlovicích
Sbor	dobrovolných	hasičů	(dále	SDH)	je	jedinou	organizací,	která	se	zaměřuje	nejen	na	svůj	hlavní	úkol	-	udržování	požární	bezpečnosti,	
ale	zajišťuje	i	všechno	společenské,	kulturní,	sportovní	i	brigádnické	dění	v	obci.	Letošní	výročí	je	příležitostí	k	malé	rekapitulaci.

Historie: V červnu 1904 byl založen tehdy 
ještě německý SDH. Jeho prvním starostou byl 
J. Jaklin a prvním velitelem J. Kriegelstein, po 
něm M. Pecher. O činnosti spolku v dalších le-
tech se nedochovaly žádné písemné informa-
ce.V letech 2. světové války byla činnost sboru 
omezena z důvodu odvedení mužů na frontu 
a zrekvírování motorové stříkačky a vyba-
vení pro jedno z měst v Německu. V r. 1945 
došlo k odsunu občanů německé národnosti 
a původní německý sbor zanikl. Nový, již čes-
ký, sbor vznikl v r. 1946. Jeho činnosti se uja-
li C. Kubíček a K. Vlasák, následovali je další, 
např. J. Luthan, Z. Šafanda a P. Pospíšil. Po roce 
1990 do roku 2004 byl starostou M. Bláha 
a velitelem Miroslav Trdlička. Od r. 2004 do-
dnes tyto funkce vykonávají Michal Trdlička 
a Michal Balvín. 
Hasičárna: Jako první byla postavena ha-

sičská kůlna, přistavěná k obecní stodole 
u č. p. 27. Zbourána byla v roce 1965. V letech 
1968-70 proběhla výstavba nové hasičárny, 

která sloužila až do r. 2011. Po několika letech 
příprav se podařilo v r. 2012 otevřít novou bu-
dovu víceúčelového Centra, kde SDH získalo 
konečně důstojné zázemí. 
Technické	 vybavení:	 SDH byl v r. 1904 

vybaven jen potahovou stříkačkou. První 
motorová stříkačka byla zakoupena v r. 1938 
a prvním vozidlem sboru bylo v poválečném 
období vozidlo zn. Borgward. V r. 1953 sbor 
obdržel motorovou stříkačku zn. DKV, později 
nahrazenou PMS 8, vozidlo zn. Borgward bylo 
nahrazeno nákladním vozidlem Praga RN, 
které nahradilo vozidlo ARO M461. V r. 2005 
byl od sboru v Dobřanech převeden starší 
hasičský vůz Avia, v r. 2012 pak dopravní au-
tomobil Ford Tranzit. V r. 2013 Avii nahradila 
cisternová stříkačka CAS 24 Škoda 706, za-
koupená z Litic. Tímto počinem obdrželi ha-
siči ve Šlovicích poprvé v historii cisternovou 
automobilovou stříkačku.V roce 2017 došlo 
k výměně dopravního automobilu za zcela 
nový vůz a v r. 2021 hasiči obměnili i hasič-

skou cisternu Š 706 za CAS 20 Tatra 815, pře-
vedenou od dobřanských hasičů. 

Členská základna se během let různě měni-
la. V tomto roce má sbor 53 členů, z toho je 
14 členů jednotky SDH. Ti připravují ročně 
kolem 10 akcí pro občany obce. Patří k nim 
dětský den, pouťová slavnost, pivní olympiá-
da, turnaj v kopané, rybářské závody, stavění 
májky, bály hasičský a maškarní, mikulášská 
nadílka, rozsvícení vánočního stromu, ma-
sopust a mnoho jiných. Kromě toho vykoná-
vají další práce pro zvelebení obce. Je toho 
hodně - kácení stromů, prořezávání křovin, 
terénní úpravy, oprava sítí a pletiva na hřiš-
ti, zalévání zeleně, oprava a údržba hasičské 
techniky, čištění od náletů a odpadků, čištění 
kanalizace, likvidace požárů, pomoc při zápla-
vách, čerpání vody, běžná údržba a úklid vnitř-
ku i okolí Centra... A toto všechno dělá stejná 
aktivní skupina 8-10 členů SDH ve svém volnu 
již 20 let. Děkujeme a klobouk dolů!

Jana Hájková a Václav Balvín

Oslavy u příležitosti 120. výročí vzniku SDH ve Šlovicích

Velká, na organizační zajištění velmi náročná akce se konala v sobotu 15. 6. Občané Šlovic si připomněli 120. výročí vzniku sboru dobrovolných hasičů 
v obci. Organizátoři připravili  bohatý sportovně-společenský program. Po zahájení za přítomnosti starosty SDH Michala Trdličky, velitele JSDH Mi-
chala Balvína, starosty Dobřan Martina Sobotky a starosty okrsku sdružení hasičů Dobřany Josefa Mištery převzali členové sboru ocenění. Za 20 let ve 
sboru Jana Trdličková, Iveta Rychlá, Andrea Bendová, Aneta Popelová, Michaela Hájková, Barbora Jeslínková, Martin Jeslínek, Martin Šafanda a Václav 
Pach, Václav Dvořák za 30 let členství, Ladislav Princ a Stanislav Jiříček za 50 let členství v SDH Šlovice. Čestné uznání od Okresního sdružení hasičů 
Plzeň-jih za práci pro sbor převzal Daniel Kotal. Opravdu husarským kouskem byla organizace mezigenerační soutěže v požárním útoku, kdy se po-
dařilo vytvořit celkem 11 družstev, sestavených ze současných i dřívějších členů SDH. Utkalo se 6 družstev mužů ve věku od 30+ do 60+, 2 družstva 
žen a 3 družstva dětí. Jednotka SDH předvedla také postup při zásahu uhašení auta. Účastníci si mohli prohlédnout výstavu fotografií, videoprezentaci 
z činnosti SDH a zakoupit si na památku výroční pivní půllitry. Den byl ukončen večerním posezením a tancem při hudebním vystoupení skupiny 
Ponorka Band. Celá akce byla perfektně připravena skupinou členů SDH, kteří kromě obsahové přípravy, instalace výstavy a prezentace, zajištění 
občerstvení, pomoci soutěžícím, ale i při stavbě a poté likvidaci stanu, úklidu atd. odpracovali velké množství hodin. Akci podpořilo MKS Dobřany.

Jana Hájková
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Muži zahájili přípravu, rezerva hraje o titul
Realizační tým pro extraligu 
mužů: 
V. Šlehofer st., P. Kánský, D. Malý, 
P.  Kleisner a D. Kovářík st.

Mužský	A	tým Dobřan 20. června ukončil 
první fázi letní přípravy na další, v pořadí již 
6. extraligovou sezónu. Kluci k ní přistoupili 
skutečně poctivě a celý tento tréninkový pro-
ces odmakali jak se sluší a patří na nejvyšší 
soutěž v republice. 23. července navážeme fi-
nální fází. Ta už bude spojená také s příprav-
nými zápasy, třeba i v turnajích.
B	tým	mužů Dobřan završil sezónu postu-

pem do finále 2. ligy, když v semifinále nedal 
šanci celku HBC Litice a ve dvou duelech, 
dá se říct, jej jasně přehrál. Na finále v Plzni 
s místní rezervou zvítězili domácí v prodlou-
žení. V odvetě u nás v Pebal aréně se i přes 
mohutný závěrečný finiš, když doháníme gó-
lovou ztrátu ze začátku utkání, radují hosté 
z Plzně. Benfika se tak po roce stává opět 
vicemistrem 2. ligy sk. Západ. Po celou sezó-
nu dostávali šanci mladí kluci, trénovali mezi 
muži, věříme proto, že jejich čas přijde, a to 
hned třeba v té následující.

V příštím soutěžním ročníku budeme 
dvojnásobně extraligoví, když nejen muži se 
budou rvát za Dobřany, ale také se po dlou-
hé době představí na nejvyšší republikové 
úrovni i mladší dorost. Ten se rekrutuje pře-
devším z letošních starších žáků, čili finální 
ročník narození 2008 nebudeme mít téměř 
zastoupený. O to víc musíme bojovat a hlavně 
pracovat v tréninkových jednotkách.

Mladší žáci si oproti poslednímu mís-
tu z předchozího turnaje v Novém Strašecí 

tentokrát polepšili na kvalifikačním repub-
likovém turnaji v Berouně, když skončili na 
4. příčce. Nechali za sebou domácí Beroun, 

přičemž náš dobřanský  tým předskočili ho-
kejbalisté z Nového Strašecí, Mostu a Kertu 
Praha.

Každopádně kluci poznali jiné soupeře 
a také republikové měřítko.

Všechny kategorie Dobřan čeká nyní letní 
pauza, a jak již bylo zmíněno, zhruba za měsíc 
odstartují přípravu (2. fázi) na novou sezónu 
jako první extraligoví muži, poté budou ná-
sledovat další... 

Hokejbalový klub TJ Snack Dobřany přeje 
všem krásné léto.

Za dobřanský hokejbal 
Václav Šlehofer st.

Červnový cyklovýlet
Od pátku 7. 6. do neděle 9. 6. se konal cyklovýlet na Berounsko. Uby-

tování jsme měli v Litohlavech u Berouna a celkem nás bylo 10. Pěší 
turistiku po okolí Berouna absolvovali otec a syn Polákovi, nás osm pak 
vyjížďky na kole.

V pátek se jelo na hrady Žebrák a Točník. Pak asi po 38 km jsme do-
razili na místo ubytování, kde je i střelnice. Byli jsme pozváni majitelem 
na ostré střelby z pistolí, koltu a tří dlouhých zbraní. Druhý den byla 
takzvaná "královská etapa", při níž jsme navštívili obce Srbsko, Svatý 
Jan pod Skalou, Karlštejn, Řevnice a Hlásná Třebáň. Po cestě plné kop-
covitého terénu nám řádně vyhládlo, a proto byly i dvě zastávky na ob-
čerstvení a doplnění tekutin. Někteří stačili i odvolit. V neděli jsme pře-
jeli do Brd. Tady se jelo v bývalém vojenském prostoru na kopec Praha, 
kde je umístěn radiomaják z druhé světové války, a okolo Padrťských 
rybníků do Mirošova. Po vydatném obědě jsme  třídenní cyklistiku 
ukončili a odjeli do Dobřan. 

Další vyjížďka je druhou sobotu v červenci. Jste též srdečně zváni.
Josef Hájek +420 603 872 821, Josef Polívka +420 728 915 479

Mladší žáci TJ Snack Dobřany

Benfika – muži  TJ Snack Dobřany B
Zleva stojí: J. Štulc, R. Mareš, T. Duchek, D. Malý ml., N. Kaňák, V. Šlehofer ml., D. Kovářík a T. Truchlý
Pod nimi zleva: M. Hrubý, J. Stránský, A. Duchek, M. Neumaier, V. Šlehofer st., M. Preis, J. Fukárek, 
V. Průcha a P. Kánský 
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Dobřany mají mistryni republiky
Konec školního roku znamená pro požární 

sportovce nejvyšší tréninkové tempo. V červnu 
se totiž odehrávají krajská kola postupových 
soutěží. Letos v krajském kole, které se konalo 
na stadionu v Klatovech, slavil úspěch tým do-
rostenek startujících pod SDH Želčany, tým do-
rostenců SDH Dobřany a dorostenka v kategorii 
jednotlivců, Anna Umnerová (SDH Dobřany). 
Všichni uvedení si vybojovali právo startu na 
mistrovství ČR a o posledním červnovém ví-
kendu vyrazili do Písku. Tým holek při své prv-
ní účasti na vrcholné soutěži vybojoval 9. mís-
to. Kluci již z předešlé sezony zkušenost měli 
a v první disciplíně ze tří (štafetě 4x 100 metrů 
s překážkami) zúročili přípravu a stali se vice-
mistry této disciplíny. Po druhé disciplíně drže-
li průběžné 2. - 3. místo. Poslední královská dis-
ciplína (požární útok) se však nepovedla podle 
představ a výsledek výrazně promíchal celkové 
pořadí týmů dorostenců. Kluci nakonec vezli 
domů 4. místo. 

Obrovský úspěch má na svém kontě Anička, 
která v obou disciplínách soutěže jednotlivců 
zvítězila a právem se stala mistryní České republiky pro rok 2024. Své výkony navíc korunovala národními rekordy - běh na 100 metrů s překážka-
mi a hodnotou 16,58 sekund, běh na 100 metrů s přenosným hasicím přístrojem s hodnotou 16,62 s. 

Závodníci tréninkové skupiny Fire sport team Dobřany
foto zdroj SH ČMS

Májový turnaj krajských výběrů talentované mládeže – Pelhřimov
Vzhledem ke startu mládeže na mistrovství 

Evropy v druhé polovině května vyšel termín 
májového turnaje čtyřčlenných družstev ta-
lentované mládeže na první víkend v červnu. 
Za Plzeňský kraj se jej zúčastnila dívčí polovi-
na z CB Dobřany (Anežka Blechová s Valerií 
Vaněčkovou) a chlapeckou část nominovalo 
družstvo TJ Slavoj Plzeň (Alan Kaas se Šimo-
nem Pomykaczem). 

Jako první v sobotu začínala Valča a nahrá-
la si osobák za výkon 292 kuželek. Ve druhé 
rundě šel Šimon a také si hodil rekord za 
235 dřev. Třetí šel Alan a i on nahrál skvělých 
260 kuželek. V poslední rundě jsme spolé-
hali na výkon Anežky, ale pod tíhou zodpo-
vědnosti s možností umístit se na bedně si 
nedokázala otevřít a nahrála pouze 220 dřev. 
Na zlato chybělo 17 kuželek a jedna hodovka 
na bronz. Nutno zmínit, že poté hrála Anežka 
s Vendou ještě Memoriál Václava Bíny, kde po 
60 hodech nahrála již bez tíhy zodpovědnos-
ti 277 dřev (celkově 524 kuželek). Ze soboty 
bereme alespoň jako útěchu za bramborovou 
medaili z 10 krajů ještě nejlepší dívčí výkon 
(Valerie – 292 kuželek) a prvenství v přesko-
ku přes švihadlo (Anežka – 167 přeskoků). 

V neděli nejprve proběhla kvalifikace smí-
šených tandemů, kde se Anežka s Alanem 
kvalifikovali do hlavní soutěže, kam postou-

pilo 8 nejlepších dvojic. Ve čtvrtfinále byl 
naším soupeřem Jihočeský kraj a po dvou 
náhozech byl stav 1:1, a tak rozhodoval roz-
hoz. V něm zvítězila naše dvojice a postou-
pila do semifinále, kde po stejném průběhu 
bohužel po remíze 1:1 tentokrát v rozhozu 
prohráváme. Přesto však naši svěřenci za ne-
dělní snažení vezou poháry za 3. místo, čímž 
vylepšujeme sobotní dojem a domů jedeme 
s poháry za smíšený tandem (Anežka s Ala-
nem), s pohárem za vítězství v přeskoku přes 
švihadlo (Anežka) a s cenou za nejlepší dívčí 
nához (Valča).

V sobotu 14. června o Svatovítské pouti 
proběhlo na náměstí ocenění významných 
osobností města, kam za vzornou reprezen-
taci v oblasti sportu byla pozvána Anežka 
s Pepou. Na pódiu převzali děkovné listy 
z rukou pana starosty Martina Sobotky a paní 
místostarostky Jaroslavy Umnerové.

Poděkování patří všem našim svěřencům, 
trenérkám a trenérům, rodičům za podporu 
svých ratolestí a sponzorům, kteří napomá-
hají rozvíjet mládež CB Dobřany.

Dalibor Blecha
Výběr Plzeňského kraje
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Úspěšná sezóna nejmladších fotbalistů
(TJ) Další sezóna je za námi a nejmladší 

fotbalisté mají důvod k radosti. Svým úsilím a 
odhodláním si vybojovali hned několik vyni-
kajících umístění na různých turnajích a sou-
těžích, čímž potvrdili, že budoucnost místního 
fotbalu je v dobrých rukou. 

Během zimních měsíců se tým mladší pří-
pravky zúčastnil zimní halové ligy konané ve 
Štěnovicích.  V letošním roce se přihlásilo 18 
týmů převážně z okresů Plzeň-jih, Plzeň-měs-
to a Plzeň-sever. Po několika kolech se tým 
propracoval do finálové skupiny, kde obsadil 
vynikající druhé místo.

Děti z předpřípravky se mezitím zúčast-
nily halového turnaje v Chotěšově, kde zís-
kaly krásné druhé místo v silné konkurenci 
12 týmů.

Sezóna venkovních turnajů začala školním 
McDonald's cupem, kde tým naší základní 
školy, složený převážně z hráčů naší mlad-
ší přípravky, vyhrál okrskové kolo. Bohužel 
v dalším kole jsme již nepostoupili. Nicméně 
za zmínku stojí, že naši hráči dokázali porazit 
tým z Holýšova, který skončil na sedmém mís-
tě v celorepublikovém finále. 

Poslední soutěží, které se pravidelně účast-
níme, je finálový turnaj okresního přeboru. 
Hráči mladší přípravky vstupovali do turnaje 
z prvního místa v tabulce, které vybojovali 
během celého roku. Ve finálovém turnaji se 
utkali s týmem z Přeštic, kde prohráli těsně 
o jediný gól, a získali tak krásné druhé místo.

Naše nejmladší naděje ukázaly, že jsou 
schopny konkurovat těm nejlepším a mají 

před sebou slibnou budoucnost. Těšíme se na 
další sezónu a doufáme, že přinese stejně, ne-
-li více úspěchů a radosti. Gratulujeme všem 
hráčům, trenérům a rodičům k fantastické 
sezóně a přejeme mnoho dalších sportovních 
úspěchů!

Starší přípravka Dobřan v letošní sezoně 
nastupovala pod vedením Josefa Čimery, Pe-
tra Brabce a Miroslava Plačka st. v okresním 
přeboru starších přípravek Plzeň-jih. Kluci se 
probojovali na finálový turnaj do Nepomuku. 
Celkové 7. místo z 18 je určitě velkým úspě-
chem, většina kluků z týmu začala s fotbalem 
teprve v nedávné době a trenéři s nimi za rok 
udělali obrovský pokrok.

Okresní přebor – mladší přípravka – 2. místo ze 16 týmů

Turnaj v Chotěšově – předpřípravky – 2. místo z 12 týmů Okrskové kolo McDonald's cupu – 1. místo z 8 týmů

Starší přípravka
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Starší dorost v krajském přeboru

(TJ) Dorost nastoupil do krajských soutěží s dvěma mužstvy. Tým, tvořený většinou z hráčů 
ročníků 2008 a 2007, odehrál „krajskou soutěž“. Další kolektiv (ročníky 2006 a 2005) odehrál 
sezónu na nejvyšší krajské úrovni a tou je „krajský přebor“. Šesté místo po základní části zna-
menalo účast v nadstavbové části ve skupině o postup do divize.  Kluci ukázali, že dokážou hrát 
minimálně vyrovnané souboje s týmy jako Jiskra Domažlice a porazit týmy, jako je například SK 
Slavia Vejprnice.

Touto cestou bychom chtěli poděkovat všem, co se o naši mládež v Dobřanech starají, ať už jde 
o hráče, trenéry nebo rodiče. Pevně věříme, že nastavená filozofie oddílu povede k postupnému 
zvyšování hráčské základny, účasti v krajských soutěžích a ve výsledku ze všeho bude těžit i naše 
A mužstvo dospělých, které by tak mohlo být jako dosud postaveno na našich odchovancích. Vel-
ké díky patří i městu a vedení spolku TJ Dobřany, z. s., jen díky jejich podpoře a shodné filozofii se 
můžeme posouvat tam, kde se nyní nacházíme.

Tým žáků poprvé v historii dobřanského fotbalu v krajském 
přeboru

(TJ) Díky velké hráčské základně v našem oddíle a spolupráci se Štěnovicemi jsme mohli nasadit A tým do mladších a starších žáků krajského přebo-
ru a zároveň ještě přihlásit B tým mladších žáků do okresního přeboru. Týmy si vedly ve všech soutěžích na výbornou. Mladší žáci dokonce vybojo-
vali úžasné celkové 4. místo a nechali za sebou týmy jako SK Rapid Plzeň, FK Tachov, SK Slavia Vejprnice, TJ Přeštice, Okula Nýrsko a spoustu dalších.

Čtvrťáci v lese
V	závěru	školního	roku	již	tradičně		strávili	
naši		čtvrťáci	poučné		i	zábavné	dopoledne	
v	lese.	Jednotlivé	aktivity	pro	ně	připravili	
dobřanští	myslivci.	

Žáci poznávali listnaté i jehličnaté stromy, 
dozvěděli  se něco z myslivecké kynologie. 
Mohli si také zkusit svou přesnou mušku při 
střelbě ze vzduchovky. Chovatele dravců nad-
šeně obklopili a zahrnuli mnoha dotazy. Nej-
víc  ovšem bylo, že některé dravce mohli držet 
na ruce nebo i na hlavě. Zajímavé  byly i my-
slivecké trofeje. Špekáčky chutnaly rovněž  
výborně. Závěrečný test pak prověřil  „lesní“ 
znalosti žáků. 

Ti nejlepší dostali zasloužené odměny a ka-
ždá třída ještě  pizzu.

Všem,  kteří  připravili toto zajímavé dopo-
ledne,  moc a moc děkujeme a už se těšíme na 
příští rok.

Mgr. Alena Formánková
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BIKE FESTIVAL
3.8.  2024

FOUR CROSS
PUMPTRACK

DIRT JUMP

ŠLOVICKÝ VRCH - DOBŘANY

více na: bikeparkdobrany.cz

DOJDI SE ZABAVIT A FANDIT I TY

Bike Festival Dobřany 2024
Opět po roce zavítá na Šlovický vrch Bike Festival, kde hlavním progra-
mem bude závod světové série ve fourcrossu 4xPro Tour. Tentokrát to 
bude třetí závod této série a bude se konat 3. 8. 2024
Nedílnou součástí festivalu bude závod dětí na oblíbeném pumptracku, 
exhibice v dirt jumpu a také autogramiáda známých influencerů a spor-
tovců. Samozřejmostí je občerstvení na místě. Vstupné je dobrovolné.

Program:	sobota	3.	8.	2024
12.30–13.30 registrace
13.00–14.30 trénink fourcrossu
14.00–16.00 registrace a trénink pumptrack - děti
15.00–16.00 kvalifikace fourcrossu
16.00–16.45 dětský závod pumptrack
16.45–17.15 autogramiáda
17.30    hlavní závod ve fourcrossu
Dirt jump exhibice
Vyhlášení výsledků

Kategorie:
Pumptrack: odrážedla 0–4 roky
Kola: 4–6 let, 7–9 let
Fourcross: U13, U16, 17+
Elite Men, Elite Women

Pro více informací sledujte www.bikeparkdobrany.cz nebo Instagram	
a	Facebook	bikeparkdobrany.

Těšíme se na Vás.

ZAHAJUJE 30. září 2024 podzimní kurz a nabízí:

TENISOVOU ŠKOLIČKU PRO DĚTI OD 4 DO 7 LET

Hlavním cílem školičky je všestranný rozvoj pohybových dovedností a osvojení základů 
tenisové techniky. Tréninky jsou vedeny zábavnou formou – tak, aby vzbudily u dětí zájem 
o tenis a pohybové poznatky. Zároveň je kladen důraz na psychický vývoj dětí při 
sportovních aktivitách i mimo ně. Během výuky jsou používány mini sítě, dětské rakety, 
stabilizační desky, žebřík, překážky, měkké barevné míče a spousta dalších tenisových 
pomůcek. Tréninky jsou zaměřené i na fyzickou průpravu malých sportovců.

TENISOVOU ŠKOLU PRO DĚTI OD 8 DO 18 LET

Kurz je vhodný pro hráče všech výkonnostních kategorií. Cílem tréninku je nácvik 
a zdokonalení tenisové techniky, zvládnutí základů taktiky a pravidel hry, stimulace 
zápasových situací, nácviky dvouhry a čtyřhry, průběžné herní variace, příprava na 
zápasová utkání. Samozřejmostí je otevřená komunikace trenéra s hráčem.

 Přihlášky k odevzdání do 15. září 2024, jsou ke stažení na našich webových stránkách.

 Kurzy jsou vedeny profesionálními trenéry

 Podzimní kurz je 12 týdenní: 30.9.–20.12., 
navazující jsou zimní a jarní kurzy 2025

 Není potřeba si kupovat tenisovou raketu, 
můžeme zapůjčit

 Kontaktní osoba:
Mgr. Pavlína Naslerová 
pavlinasmatova@seznam.cz
tel.: 702 063 002

TENIS VÁ AKADEMIE O
D BŘANYO
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Victoria Talent Academy, z. s.

Začátek roku 2024 byl pro náš spolek vel-
mi pestrý. Začaly přípravy na soutěžní sezo-
nu, na kterou se v letošním roce připravovalo 
celkem 5 týmů a kterou jsme odstartovaly 
10. března.

Celkem se nám podařilo vybojovat 33 me-
dailí (17x zlato, 11x stříbro, 5x bronz) v regio-
nálních, zemských, celorepublikových i světo-
vých kolech tanečních soutěží. To je zatím náš 
rekord v počtu získaných medailí i vyhraných 
soutěží. Zúčastnily jsme se 5 regionálních 
soutěží v Plzni, poté jsme postoupily na kola 
zemská a soutěžily jsme v Chomutově, Praze 
a Litoměřicích. Vyjely jsme také 4x na  Mist-
rovství České republiky do Prahy a do Mladé 
Boleslavi. Tečkou za soutěžní sezonou bylo 
Mistrovství světa World dance championship 
2024 v Budapešti. Kromě medailí se nám také 
podařilo získat velké množství titulů.

Choreografie	 „Letter	 to	 my	 daughter“	 –	
mini	soutěžní	tým

Celkem získány 4 medaile (2x zlato, 1x stříb-
ro, 1x bronz) a titul II. vicemistra ČR ve výra-
zovém tanci.

Choreografie	„Hear	me	whisper“	–	dětský	
soutěžní	tým
Celkem získáno 9 medailí (7x zlato, 1x stříbro, 
1x bronz), titul II. vicemistra Čech v Art show, 
I. vicemistra ČR v Dance Art, mistra ČR a Slo-
venska v Contemporary dance.
Absolutní vítěz regionální soutěže Mia Festi-
val v Plzni a Grandfinále 1. 6. 2024 Mia Festi-
val ve věkové kategorii 5-10 let v celé ČR a na 
Slovensku.
Titul mistra světa v Modern dance a ocenění 
na World dance championship 2024 za nej-
lepší choreografii.

Choreografie	 „Chasing	 lights“	 –	 juniorský	
soutěžní	tým
Celkem získáno 9 medailí (3x zlato, 4x stří-
bro, 2x bronz), titul mistra ČR a Slovenska 

v Contemporary dance, absolutní vítěz finále 
Mia Festival v Praze 26. 5. 2024 a postup do 
Grandfinále, titul I. vicemistra ČR v Dance Art, 
II. vicemistra ČR a Slovenska v Contemporary 
dance na Grandfinále Mia Festival 2. 6. 2024 
a II. vicemistra světa v Modern dance.

Choreografie	„Against	the	world“	–	soutěž-
ní	tým	dospělí	1
Celkem získáno 8 medailí (4x zlato, 3x stříbro, 
1x bronz), titul I. vicemistra ČR v Dance Art 
a II. vicemistra ČR v Contemporary dance.

Choreografie	„Show	me	how	you	glitter“	–	
soutěžní	tým	dospělí	2
Celkem získány 3 medaile (1x zlato, 2x stříbro).

Ráda bych touto cestou poděkovala všem 
tanečnicím, rodičům a trenérům za velmi 
úspěšnou taneční sezonu 2023/2024 a městu 
Dobřany za finanční podporu.

Daniela Pfeiferová

Náš oddíl nohejbalu má za sebou další dva 
turnaje v rámci Krajské dlouhodobé soutěže 
žactva. 9. 6. 2024 jsme se zúčastnili dvojic 
v Karlových Varech, kde naši svěřenci ve slo-
žení Pavel Kubelka ml., Vojtěch Albl a Petra 
Fejtová padli ve finálovém souboji v rozho-
dujícím třetím setu těsným výsledkem 10:8, 
a odvezli si tak sice trochu smolné, ale přesto 
velice cenné stříbrné umístění.

Poslední turnaj jarní části soutěže - singl 
se uskutečnil v neděli 23. 6. 2024 v Plzni-Bílé 
Hoře,  kde se zúčastnilo 13 mladších žáků a na 
kterém se nám bohužel nezadařilo. Naši svě-
řenci ve složení Vojtěch Albl a Štěpán Sýkora 
vypadli už ve skupině a Pavel Kubelka ml. 
v následném vyřazovacím systému. Teď nás 
čeká volno v podobě prázdnin a v září ještě 
dva turnaje.

Pavel Kubelka, trenér
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RuKa JUDO

Před odchodem dětí na letní prázdniny a dovolenou proběhlo několik událostí. Prvního června se konal předposlední turnaj ze série s meziná-
rodní účastí - Český pohár v Novém Bydžově. V kategorii mladší dorost startoval Matyáš Kobsa, který vybojoval 3. místo, a Filip Hančík v kategorii 
dorostenců vybojoval 2. místo. O týden později startoval Filip za tým SG Plzeň v druhém kole dorostenecké ligy, kde přispěl body k celkovému umís-
tění na druhé příčce. Tým se tak probojoval do nadstavbové části dorostenecké ligy. Ten samý den se poprali mladší a starší žáci na Turnaji města 
Berouna. Za mladší žáky startovali: Max Kleisner, který přepral všechny své soupeře a získal první místo, Barbora Kadlečková s přehledem vyhrála 
svou kategorii a získala také první místo. Ještě startoval Milan Čmolík, ale na cenné kovy nedosáhl. Za starší žáky startoval Jan Vesecký, ale ani on 
nedosáhl na medailové pozice. 

V pátek 14. června proběhlo rozloučení se školním rokem a završení poloviny závodní sezóny s opékáním buřtů. O víkendu 15.-16. června probí-
halo v Blatné školení nových trenérů III. třídy, kterého se zúčastnili Adam Fojtík a Filip Hančík. O prázdninách nás ještě čeká letní soustředění, kde 
si budou děti zvyšovat své výkonnostní KYU a fyzickou zdatnost. Za oddíl RuKa JUDO přejeme všem krásné prožití prázdnin.

RuKa JUDO

Junior cup 2024

V sobotu 22. června se na hřištích Pétanque clubu konal tradiční dětský turnaj, určený tentokrát jednotlivcům. Přišly děti, které tuto hru mají 
opravdu rády, ale i úplní nováčci. Po rozlosování do základních skupin hrál každý s každým. Nováčci si vybrali svoji daň. Výborně si mezi chlapci 
vedla jediná dívka, Viktorka Kožíšková. Dva největší favorité se potkali hned v základní skupině, a to Jakub Duban a Dan Topinka. Oba postoupili do 
semifinále. Tam pak oba vyhráli své zápasy. Vítězství ze skupiny si zopakoval Jakub Duban a zvítězil 11:1. Třetí místo vybojovala Viktorka Kožíšková, 
když porazila Jakuba Fejfara 11:6. Vítězové brali poháry a všechny děti ceny – sladkosti. Pro všechny bylo připraveno občerstvení od Dobřanského 
pekařství. Turnaj byl pořádán ve spolupráci s MKS Dobřany.

Zdeněk Duban
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V květnu to bylo osm let, co odešel 
pan Jan	Pěchouček, a letos v březnu

 ho následovala manželka Anna, 
která by 16. 7. oslavila 80. narozeniny. 

Vzpomínají dcery a syn s rodinami.

Vzpomínka

Dne 27. 7. 2024 uplyne smutných 10 let, 
co nás navždy opustil 

pan Václav	Petrželka. 

S láskou vzpomíná manželka Zdeňka 
a synové s rodinami.

Vzpomínka

29. 6. uplynulo 5 let, co nás opustila 
naše maminka, babička a sestra, 

paní	Jaroslava	Jánská.

Vzpomínají manžel Josef, syn Josef 
s rodinou, dcera Pavla s rodinou, dcera

Jaroslava s rodinou a bratr Josef s rodinou.

Vzpomínka

Dne 28. 8. uplyne 9. rok, 
co nás navždy opustil manžel, tatínek, 

dědeček, bratr, strýc a kamarád,

pan	Eduard	Martínek. 

Vzpomeňte s námi. Rodina.

Vzpomínka

Vzpomeňte s námi na našeho milovaného 
tatínka, dědečka a manžela, 

pana Antonína	Jonáka, 
který nás opustil 14. 7. 2020. 

Děkujeme všem.

Vzpomínka

Dne 16. srpna 2024 uplyne 17 let 
od úmrtí našeho syna, 

pana Viléma	Berky.

Vzpomínají matka s přítelem, 
bratr Daniel s manželkou 

a děti Vilém, Václav, Karolína a Tomáš.

Vzpomínka

Dne 11. srpna 2024 uplynou 3 roky, 
co nás navždy opustila naše milovaná 

manželka, maminka, babička, prababička 
a praprababička,

paní Marie	Jírovcová.

S láskou vzpomíná celá rodina.

Vzpomínka

Společenská rubrika

Dne 6. srpna 2024 uplynou 2 roky, 
kdy nás opustil 

pan	Jiří	Pešek.

S láskou vzpomíná rodina,
Děkujeme všem, kteří vzpomenou s námi.

Vzpomínka

Čas plyne a roky ubíhají, však na Tebe 
krásné vzpomínky nám zůstávají.
Dne 7. 7. 2024 uplynuly 3 roky, 

co nás opustil

pan Rudolf	Žitnik ze Šlovic.

Za tichou vzpomínku děkuje a s láskou 
vzpomíná manželka s rodinou.

Vzpomínka
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OPRAVNA	OBUVI	A	VÝROBA	KLÍČŮ

ČERVENEC	A	SRPEN	ZAVŘENO

Výrobu	klíčů	a	vyzvednutí	zakázek	mimo	pracovní	
dobu	lze	domluvit	na	tel.:	773	478	883.	

Neváhejte	mi	zavolat.

Řádková inzerce
		ANGLIČTINA – Individuální i skupinová výuka, též online 

(Skype apod.), tel. č. 724 015 347, www.anglickyjazyk.net

		Provádím zednické a malířské práce, obklady, dlažby  
a další práce dle domluvy. Více na tel. č. 721 757 399

		ÚČETNICTVÍ: vedení účetnictví – fyzické osoby  
i právnické organizace včetně mezd. Tel. č. 606 609 720

		Kosmetika	J.	Neumannová, 
 tel. č. 606 280 813 – microblading obočí.

		Prodám urnový hrob na Ústř. hřbitově v Plzni blízko 
hlavní brány. Rozměr 100 x 170 cm, cena dohodou. 

 Tel. č. 605 258 839.

		Hledám paní na úklid domácnosti v Dobřanech, 
 tel. č. 604 840 608.

		Koupím lešení haki i jen část i více kostek a lištovu 
sekačku mf70 nebo bubnovou. A ještě kdo by měl 10kg 
pb láhve i s propadlou revizí, dám 200 Kč. 

 Tel. č. 603 429 372

		Koupím hoblovku s protahem 20-30 cm a malotraktor 
4x4. Tel. č. 603 429 372

		Hledáme pracovníka do kominictví, praxe není nutná, 
zaškolíme. Tel. č. 732 883 237.

		Hledám doučování z ČJ, látka 7. a 8. třídy ZŠ. 
 Tel. č. 731 624 457

		Pronajmu byt 2 + 1 v Dobřanech (65 m²). Nastěhování 
možné již v červenci. Tel. č. 604 679 688.

32

Příspěvky do DL musí být zasílány na mail listy@dobrany.cz 
do 20.	dne v měsíci. Texty jsou přijímány v maximálním rozsahu 
cca 2	500	znaků (vč. mezer), nerozhodne-li redakce v individuálních 
případech jinak. Plné znění Zásad pro vydávání zpravodaje,  
ceník inzerce a návod na kontrolu publikovaných textů najdete na 
www.dobrany.cz/kultura-vzdelani-sport/dobranske-listy/

Přijmeme STRÁŽNÉHO / STRÁŽNOU

Skládka Vysoká – Dobřany

● zkrácený úvazek (120h/měsíc)
● práce vhodná pro důchodce
● spolehlivost, čistý výpis z rejstříku trestů
● zdravotní způsobilost i k nočním směnám

Kontakt p.Šilhánek – tel.: 721 520 661 
e-mail: pavel.silhanek@mariuspedersen.cz

Na	problémy	nejste	sami	
Otevírací	doba	poradny	v	Dobřanech

náměstí	T.	G.	M.	3,	Dobřany	(vchod	z	Mánesovy	ulice)
středa a čtvrtek: 9:00–12:00, 13:00–15:45

tel.:	777	944	563,	e-mail:	poradna@opplzen.cz,
www.opplzen.cz

Občanská	poradna	Plzeň	poskytuje:
Občanská poradna poskytuje rady, informace a pomoc 
všem, kteří se na ni obrátí. Usiluje o to, aby občané netrpěli 
neznalostí svých práv a povinností, neznalostí dostupných 
služeb nebo neschopností vyjádřit své potřeby či hájit své 
oprávněné zájmy. Podílí se na činnosti AOP a společně 
upozorňují příslušné státní a místní orgány na nedostatky 
legislativy a na neřešené problémy občanů ve snaze ovlivnit 
vývoj politiky a sociálních služeb.

Naše	služby	jsou	bezplatné,	nezávislé,	nestranné	
a	diskrétní.	

Poradenství	poskytujeme	zejména	v	těchto	oblastech:
 bydlení  ochrana spotřebitele  finanční problematika 
 majetkoprávní vztahy  rodina a mezilidské vztahy 
 občanskoprávní vztahy  sociální a zdravotní pojištění
 pracovně–právní vztahy  správní řízení (jednání s úřady)

 systém sociálních dávek a pomoci

Kontaktní místo Občanské poradny Plzeň 
v Dobřanech je financováno městem Dobřany.

OBČANSKÁ PORADNA
PLZEŇ, o.p.s.
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RAKETOVÝ INTERNET
na 6 měsíců zdarma!

Rychlost 300 Mb/s

Instalace zdarma!

Ceny od 390 Kč měsíčně.

Stavební bytové družstvo Plzeň-jih 
se sídlem v Přešticích,

přijme zaměstnance na DPČ – 
Technický pracovník obvodu Dobřany. 

Uvítáme komunikativnost a vzdělání 
technického směru. 

Nástup možný ihned. 
Bližší informace na tel. 728 728 351

Veronika Dvořáková
603 712 547
veronika.dvorakova@bidli.cz

ZDARMA ODHADNU CENU NEMOVITOSTI A DOBŘE PRODÁM
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Kino – divadlo – kongresový sál – Káčko
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JÁ, PADOUCH 4
11. 7. v 17:00  |  12. 7. v 17:00  |  19. 7. v 17:00
USA / animovaný / 94 min / přístupný / dabing / režie: Chris Renaud, Patrick Delage

Padouch Gru místo geniálních zlodušských plánů vymýšlí, jak se vetřít do přízně 

svého malinkého synka, Grua juniora. Ten má totiž výrazně raději maminku Lucy 

a tátu permanentně vytáčí. O něco hlubší vrásky však Gruovi způsobuje darebák 

jménem Maxime Le Mal, který ho šikanoval už na základce. Právě utekl z vězení, 

kam se dostal s Gruovým velkým přispěním, a ze všeho nejvíc se touží pomstít. 

A protože Anti-velepadoušská liga v tom vidí hrozbu z nejhrozivějších, zařadí Grua 

s rodinou do programu na ochranu svědků.

Vstupné: 140 Kč

ZÁPISNÍK ALKOHOLIČKY
11. 7. ve 20:00  |  19. 7. ve 20:00
ČR / drama / 90 min / 15+ / režie: Dan Svátek

Dramatický příběh mladé ženy (Tereza Ramba) bojující se závislostí na alkoholu. 

Hlavní hrdinkou (byť se jako hrdinka mnohdy nepůsobí) je mladá maminka, která 

se rozhodla nevzdat, nastoupit léčbu a bojovat se svým démonem i o svou rodinu. 

Jak těžké je si problém s pitím přiznat? Proč není překážkou závislosti ani malé 

dítě? Kde vzít sílu se léčit a co následuje poté? Na tyto a mnohé další otázky odpo-

vídá autentická a upřímná filmová zpověď abstinující alkoholičky.

Vstupné: 140 Kč

HORIZONT: AMERICKÁ SÁGA
12. 7. ve 20:00
USA / western / 181 min / 15+ / titulky / režie: Kevin Costner

Vítejte na starém dobrém divokém západě, který všichni milují! Příběh se odehrává 

během americké občanské války v 60. letech 19. století a představuje předválečné 

i poválečné období. Celovečerní film zavede diváka na emotivní cestu, na které zažije 

rozkvět Ameriky očima rodin, přátel i nepřátel.

Vstupné: 120 Kč

V HLAVĚ 2
18. 7. v 17:00  |  25. 7. v 17:00 (3D)  |  26. 7. v 17:00
USA / animovaný / 88 min / přístupný / dabing / režie: Kelsey Mann

Co se právě odehrává v hlavě čerstvé teenagerky Riley? Dějí se zde velké věci – ve 

velícím centru probíhají neočekávané stavební práce, aby se sem vešli překvapiví 

noví hosté: zbrusu nové emoce! Radost, Smutek, Vztek, Strach a Nechuť, kterým 

se už dlouho dařilo mít všechno pěkně pod kontrolou, se ocitají v rozpacích, když 

se jejich společnost rozroste o další pocity. Jako třeba o Úzkost, která zde začne 

kralovat.

Vstupné: 140 Kč (+30 Kč za 3D brýle)

ZAHRADNÍKŮV ROK
18. 7. ve 20:00  |  26. 7. ve 20:00
ČR / komedie, drama / 104 min / 12+ / režie: Jiří Havelka

Na úpatí malebného kopečku žije zahradník (Oldřich Kaiser) se svojí ženou, kteří 

se starají o své malé zahradnictví. Jejich idilický život je narušen, když se na neda-

lekém zámku chystá usadit nový majitel, který chce přetvořit krajinu podle svých 

představ. Když zahradnictví brání jeho plánům, spustí se sled bizarních událostí. 

Nový majitel nejprve vytvoří plot s žiletkovým drátem a zavře příjezdovou cestu. 

Postupně přidává ve svých činech na intenzitě, aby dosáhl svých cílů. Zahradník se 

však nevzdává a snaží se bránit svůj domov. 

Vstupné: 150 Kč

DEADPOOL & WOLVERINE
24. 7. ve 20:00 (3D)  |  25. 7. ve 20:00
USA / akční, komedie, sci-fi / 127 min / 15+ / dabing / režie: Shawn Levy

Wolverine se zotavuje ze zranění, když se setká s hláškujícím Deadpoolem. Spojí 

se, aby porazili společného nepřítele.

Vstupné: 150 Kč (+30 Kč za 3D brýle)

3D PROJEKCE
 3D projekce promítané v kině Káčko lze zhlédnout pouze se speciálními a k tomu 

určenými 3D brýlemi, které je možné zakoupit pouze na pokladně kina za 30 Kč. 

3D brýle divákovi zůstávají, může je použít na další projekce.

NA SRPEN PŘIPRAVUJEME:
MORD
ČR, Slovensko / drama, komedie / 85 min / 12+ / režie: Adam Martinec

Rodinná sešlost jako prase! Tak by se dala popsat každoroční zabíjačka, která probíhá 

v jedné rodině a v jedné chalupě stojící v zapadlé vísce na stejně zapadlém Osoblažsku.

VLNY
ČR / drama, thriller, historický / 131 min / 12+ / režie: Jiří Mádl

Na konci 60. let, kdy zněl z rádiových vln rock-and-roll a studentské revolty měni-

ly svět, nastoupí starší z bratrů do redakce rozhlasu. Záhy se ocitne v nebezpeč- 

ném souboji redaktorů a tajných služeb. Ve víru událostí půjde brzy všem o život 

a hlavní hrdina stojí před drsnou volbou: ochránit bratra, nebo pravdu a kolegy?
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ZAČÁTEK VE 21:30      VSTUP ZDARMA
V PŘÍPADĚ DEŠTIVÉHO POČASÍ SE PŘEDSTAVENÍ RUŠ Í

NA DOBŘANSKÉM NÁMĚSTÍ

LETNÍ KINO
MĚSTSKÉ KULTURNÍ STŘEDISKO DOBŘANY POŘÁDÁ

MP – mládeži přístupný



ZDRAVOTNÍ	STŘEDISKO (Třída 1. máje 1300)
Praktický	lékař	pro	dospělé
MUDr. Ludmila Horová
tel.: 377 972 544, e-mail: ordinace@horovi.cz
pondělí 6:00–12:00 14:00–18:00
úterý 6:00–13:00
středa, pátek 6:00–12:00 
čtvrtek 6:00–12:00 13:00 Harmonie

Praktický	lékař	pro	dospělé,
poradna	pro	sportovce
MUDr. Radana Salvétová
tel.: 606 370 308, www.salvetgroup.estranky.cz
pondělí 7:30–11:00 
 11:15–12:30 pro podniky a objednané
 15:00–18:00 pouze po tel. domluvě
úterý 7:30–11:30 
 11:30–13:00 pro objednané
středa, pátek 7:30–11:00 
 11:15–13:00 pro podniky a objednané
čtvrtek 7:30–11:00 
 11:15–13:00 pro objednané

Praktický	lékař	pro	dospělé
MUDr. Jana Vimrová
Praktik Dobřany s.r.o.
tel.: 732 500 068
e-mail: praktikdobrany@gmail.com
po, st, čt 7:30–7:45 náběry  
 7:45–9:00 akutní nemocní
 9:00–14:00 objednaní pacienti
úterý 12:00–13:00 akutní nemocní
 13:00–18:00 objednaní pacienti
pátek 6:30–7:00 náběry  
 7:00–8:00 akutní nemocní
 8:00–11:00 objednaní pacienti

Praktický	lékař	pro	děti	a	dorost
MUDr. Alena Špidlenová 
Dětské lékařství Dobřany s.r.o.
tel.: 723 079 072, www.dldobrany.cz
 zdraví	objednaní	 nemocní
po, st, čt 7:30–8:00 8:00–11:00
út 14:30–18:00 13:00–14:30
pá 7:30–8:00 8:00–10:00
 prevence	objednaní
po, st, čt 11:00–14:00
pá 10:00–13:00

Praktický	zubní	lékař
MUDr. Lada Cvachovcová
tel.: 604 129 239
pondělí, čtvrtek 7:30–17:00
út, st, pá 7:30–13:00

MUDr. Petr Bureš
tel.: 724 516 852
pondělí 7:30–14:30
úterý 9:00–17:30
středa 7:00–13:00
čtvrtek 7:00–12:00 MUDr. Hrbáčková
pátek 6:30–12:00

Gynekologie
MUDr. Regina Janů
tel.: 775 519 042, www.gynekolog.cz/janu/
e-mail: janu.gynekologie@gmail.com
pondělí 8:00–14:00
úterý 6:30–17:00
středa 6:30–13:00 po objednání
čtvrtek 8:00–13:00
pátek 9:00–11:00 po objednání

Kožní	ordinace
MUDr. Petra Brodská, Ph.D.
tel.: 775 057 007, www.kozni-brodska.cz
Ordinační hodiny:
pondělí 8:00–14:00
Vyšetření po telefonickém objednání.

Kardiologická	ordinace
MUDr. Tomáš Kolouch
tel.: 730 778 658
po, st, čt 8:00–15:00
úterý 8:00–18:00
pátek 7:00–11:00

Diabetologická	ambulance
Diakom s.r.o. – MUDr. Renata Arias
tel.: 371 791 791
pondělí, středa 7:00–15:00 MUDr. J. Prošková

Interní	ambulance
MUDr. Rybářová | MUDr. Radová
tel.: 775 002 155 
červenec – 2. a 30. 7. dovolená
úterý, čtvrtek pouze objednaní pacienti
srpen – 6. 8. dovolená
úterý, čtvrtek, pátek pouze objednaní pacienti
(úterý: 8:00–12:00 – tel. objednávání léků)

Ordinace	očního	lékaře
MUDr. Kateřina Košťáková
tel.: 777 837 387 (v ord. hodinách)
pondělí, čtvrtek 8:30–12:00 12:30–14:30
středa 13:00–14:00 14:00–17:30
pátek 8:00–11:00 11:00–13:00
Vyšetření pouze po telefonickém objednání.
perimetry:
pondělí, čtvrtek 8:00–8:30 po objednání
středa 11:00–13:00 po objednání
pátek 7:00–8:00 po objednání

Odběry	krve
EUC Laboratoře s.r.o., tel.: 720 061 001
pondělí–pátek 6:00–12:00

Oční	optika	a	ordinace
Dagmar Strejcová
tel. optika: 727 900 748, www.optikastrejcova.com
tel. ordinace: 724 274 254,
e-mail: optikastrejcova@seznam.cz
pondělí 8:30–15:00  + měření zraku pro objednané
středa 8:30–17:30  + měření zraku pro objednané
 8:30–14:00  oční ordinace s lékařem 
    pro objednané
čtvrtek, pátek 8:30–15:00

Praktický	lékař	pro	děti	a	dorost
MUDr. Jitka Šebestová
Školní 33, Dobřany, tel.: 377 972 754, 732 114 040
  pro objednané
úterý 7:00–16:00 16:00–18:00
čtvrtek 7:00–14:00 14:00–16:00
pátek 7:00–12:00
Chlumčany, tel.: 377 973 124
pondělí, středa 7:00–12:00

Lékárna	BENU
náměstí T. G. M. 116, tel.: 373 034 601
pondělí–pátek 8:00–12:00 12:30–16:30

Lékárna	Devětsil
Sokolovská 967, tel.: 377 921 299
pondělí–pátek 8:00–12:30 13:00–17:00

Centrum	domácí	zdravotní	péče
Mgr. Jaroslava Kaderová
tel.: 603 430 987, 377 973 096
e-mail: kaderova@volny.cz, www.kaderova.cz

Jubilata	Dobřany	pro	osoby	potřebující	
péči	–	pečovatelská	služba
Sokolovská 1004
tel.: 733 141 900 – Mgr. Ivana Kvíderová
e-mail: jubilata.dobrany@diakoniezapad.cz
pondělí–pátek 7:00–19:00
so, ne, svátek 7:00–9:00 11:30–14:00
   17:00–19:00

Ambulance	klinické	logopedie
Mgr. Michaela Hrubešová
Nová 956
tel.: 775 313 801, e-mail: hrubesova@hotmail.cz
pondělí 8:00–15:00
úterý, čtvrtek 8:00–18:00 na objednání
středa 8:00–11:00 na objednání
pátek 7:30–11:30 na objednání

Veterinární	ordinace
MVDr. Tereza Sýkorová
Dragounů 1018
tel.: 724 806 606, e-mail: veterinadobrany@seznam.cz
pondělí, pátek 9:00–12:00
úterý, čtvrtek 16:00–19:00
středa  pouze objednaní pacienti

Sběrný	dvůr
tel.: 721 529 770
pondělí  14:00–18:00
st, pá, ne 9:00–13:00 14:00–18:00

Městský	úřad	Dobřany
Náměstí T.G.M. 1, tel. ústředna: 377 195 831
pondělí, středa 7:15–11:15 12:00–17:00
(úřední dny)
úterý, čtvrtek 8:00–11:15 12:00–14:30
pátek 8:00–11:15 12:00–13:00

Městské	kulturní	středisko	Dobřany
Dobřanská	galerie,	kostel	sv.	Víta,	IC
Náměstí T. G. M. 5, tel.: 377 972 725, 377 972 480
e-mail: kultura@dobrany.cz, ic@dobrany.cz
pondělí–pátek 8:30–12:15 13:00–17:00
sobota, neděle  13:00–17:00
státní svátky zavřeno

Kino	–	divadlo	–	kongresový	sál	Káčko
Sokolovská 1011, tel.: 739 643 219
e-mail: kino@dobrany.cz, www.kacko.cz
Pokladna otvírá 1 hodinu před začátkem představení.

Česká	pošta	
Náměstí T. G. M. 2 
pondělí, středa 10:00–12:00 13:00 – 18:00
út, čt, pá 8:00–12:00 13:00 – 16:00
sobota 8:00–12:00

Horké	linky
Plyn – poruchy: 1239 / Voda – poruchy: 800 120 112
El. proud – poruchy: 800 850 860
Hasiči: 150 / Záchranka: 155 / Policie: 158 
Městská policie: 156    
Mezinárodní tísňové volání: 112
epepa@dobrany.cz – hlášení závad
Sousedská výpomoc – 734 258 859
Dobřany V OBRAZE – mobilní aplikace
Odchyt psů – 724 004 389

Informační přehled


